
GAZIEMIR Hava Eğitim 
Yolu Taşıt Üst Geçidi’nin açı-
lışında iktidara yüklenen İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay, “Hükümet, 
sorumluluğundaki işler için 
bile 1 lira harcamadı. Bizim 
kredilerimize engel olmak 
dışında bir maharetiniz yok. 
Paralarımızı kesmek dışında 
yaptığınız bir şey yok ve hala 
boş boş konuşuyorsunuz. Hem 
İzmir’den vergi topluyorlar 
hem de kentin arsalarını satı-
yorlar. Bu kadar haksızlık 
olmaz” diye konuştu.

Trafik polisini aracın
kaputunda sürükledi

ESBAŞ, ‘Türkiye’nin
En İyi İşveren’i 5

3 7
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İZMİR Ekonomi 
Üniversitesi (İEÜ) 
İnşaat Mühendisliği 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. 
Celalettin Kozanoğlu, 
İstanbul’da meydana ge-
len 6.2 büyüklüğündeki 
depremin İzmir için de bir 
uyarı niteliğinde algılan-
ması gerektiğini söyledi. 
Prof. Dr. Kozanoğlu, 
“İzmir’in birinci gündemi 

deprem olmalı. İz-
mir’de, riskli yapıların 
tespiti için ilk etapta 

acilen kontrol edilmesi 
gereken 150-200 bin 
civarında bina var. 
Harekete geçmediğimiz, 
beklediğimiz her gün 
biraz daha geç kalıyoruz. 
Depremden korkuyoruz 
ama en çabuk da depre-
mi unutuyoruz” dedi. 3

ULAŞTIRMA ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, deprem 
sonrasında vatandaşların cep te-
lefonlarıyla yakınlarına ulaşama-
ması nedeniyle yapılan eleştirileri 
yanıtladı. Eksikliklerle ilgili gere-
ğini yapacaklarının altını çizen 
Uraloğlu, “Benzer bir durumda 
aynı şeylerin yaşanmaması için 
GSM operatörleriyle konuşaca-
ğız. İstanbul’da baz istasyon-
larının yer alacağı çelik kuleler 
yapıyoruz. Fakat bir taraftan sağ-
lık gerekçesiyle baz istasyonları 
merkezden uzak olsun istiyoruz 
diğer yandan da sağlıklı iletişim 
kurulsun istiyoruz” dedi.

‘Unutulmuş
bir devrim’

BAKAN’DANBAKAN’DAN
BAZ ISTASYONUBAZ ISTASYONU
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İZMİR Büyükşehir 
Belediyesi’nin Süt Ku-
zusu Projesi’nin yeni 
dağıtım döneminde, 
ailelere sütün yanında 
hijyen ürünü olarak 
bebek şampuanı da 
teslim edildi.

Şampuan
desteği
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IZMIR Büyükşehir Bele-
diyesi’nin 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı etkinlikleri kapsamında 
Ahmed Adnan Saygun Sanat 
Merkezi’nde (AASSM) düzen-
lediği “Bir Varmış Bir Yokmuş 
Çocuklar Şarkı Söylermiş” 
anlatımlı konser büyük ilgi 
gördü. Çocuklar; İzmir Büyük-
şehir Belediyesi Çoksesli Ço-
cuk Koroları, sevilen masallar 
ve şarkılarla bayramın tadını 
doyasıya çıkardı. 

URLA’da yaşayan eski kaleci 
Atilla Uçan (63), sporculuk kariye-
rini Urla Masterler Spor Kulübü’n-

de sürdürürken, diğer yandan fırça-
sıyla çizdiği resimlerle de yıllardır 
ilçe sokaklarını güzelleştiriyor.

2

“Boş boş konuşup İzmir’e “Boş boş konuşup İzmir’e 
1 lira bile harcamıyorlar”1 lira bile harcamıyorlar”
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DEPREMDEPREM
ÇEŞME’DE OTELLERE 
ÇEŞME’DE OTELLERE 

TALEBI ARTIRDITALEBI ARTIRDI

İzBB Başkanı Cemil Tugay hem iktidarı hem de Cumhur İttifakı’nın Büyükşehir Meclisi’ndeki İzBB Başkanı Cemil Tugay hem iktidarı hem de Cumhur İttifakı’nın Büyükşehir Meclisi’ndeki 
üyelerini eleştirerek, “Boş boş konuşuyorlar. İzmir için 1 lira bile harcamadılar” dediüyelerini eleştirerek, “Boş boş konuşuyorlar. İzmir için 1 lira bile harcamadılar” dedi

Urla sokaklarınıUrla sokaklarını
resimleriyle süslüyorresimleriyle süslüyor

AASSM’DE AASSM’DE ‘ÇOCUKLAR‘ÇOCUKLAR
ŞARKI SÖYLERMIŞ’ ŞARKI SÖYLERMIŞ’ GECESIGECESI
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Abdulkadir Abdulkadir 
UraloğluUraloğlu

50 EVI TEMIZLE50 EVI TEMIZLE
1 EV SAHIBI OL1 EV SAHIBI OL

200 BİN BİNA İÇİN 
‘ACİL KONTROL’ ÇAĞRISI

İnşaatı bitmiş sıfır evde molozlar, boya izleri, toz ve diğer inşaat atıklarını temizleme bedeli İnşaatı bitmiş sıfır evde molozlar, boya izleri, toz ve diğer inşaat atıklarını temizleme bedeli 
asgari ücreti buluyor. 50 daireli bir siteyi temizlemenin ücreti ise 1+1 ev fiyatını zorluyorasgari ücreti buluyor. 50 daireli bir siteyi temizlemenin ücreti ise 1+1 ev fiyatını zorluyor

ÖNCEKİ yıllarda firmalar, inşaat 
sonrası oluşan toz ve kirin temiz-
liğini üstlenip evi yeni sahiplerine 
temiz şekilde teslim ederken artık 

bu anlayışın terk edildiğini söyle-
yen Bornova, Bayraklı Müteahhit-
ler Derneği Başkanı Cemil Turan, 
“Bir daireyi temizlemek için asgari 

ücret kadar para isteniyor. İnşaatı 
biten 50 dairelik bir siteyi temizlet-
mek istediğinizde neredeyse bir 
daire parasını temizlik için gözden 

çıkarmanız gerek. Bu maliyetler 
yüzünden çoğu firma artık evi 
temizletmeden teslim ediyor” 
ifadelerini kullandı.

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak

Cemil Cemil 
TuranTuran

Celalettin Celalettin 
KozanoğluKozanoğlu

Dilek Çakır 
Durak

8

SÜPER Lig’de yeniden düşme hat-
tına gerileyen Bodrum, yarın evinde 

Samsun’la oynayacağı 33. hafta 
maçına 3 puan parolasıyla hazırlanıyor. 

Yeşil-Beyazlı ekip Bodrum FK’nın Porte-
kizli çalıştırıcısı Morais, “Bizim amacımız 

müsabakada en iyi skoru almak” dedi.

BODRUM FK’DA BODRUM FK’DA 
PAROLA GALİBİYETPAROLA GALİBİYET

KARŞIYAKAKARŞIYAKA
HESAP KESECEKHESAP KESECEK
3. LİG 1. Grup’ta 
Play-Off öncesi, 
şampiyonluğunu 
ilan eden 
rakibi Bur-
saspor’u 19 
yıl sonra ilk 
kez ağırlama-
ya hazırlanan 
Karşıyaka, galip 
gelerek hesap 
kesme ve grup 
ikinciliği plan-
ları yapıyor.

Atilla Atilla 
UçanUçan
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EGE Üniversitesi (EÜ) öğrencilerinden oluşan Sual-
tı Topluluğu, deniz altı keşiflerine olan tutkularını bir 
araya getirerek, su altı dünyasını keşfetmek ve koru-
mak amacıyla çeşitli etkinlikler düzenliyor. Topluluk, 
sadece su altı sporları ile ilgilenmekle kalmayıp, aynı 
zamanda deniz ekosistemlerinin korunmasına dair 
farkındalık yaratmak için projeler geliştiriyor. 

Öğrenciler, yıl boyunca su altı dalışları, eğitimler 
ve çevre temizliği gibi etkinliklerle hem eğleniyor 
hem de çevreye duyarlı bir toplum oluşturmayı 
hedefliyor. Topluluk öğrencileri ile bir araya gelen 
Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak, 
“Sualtı Topluluğu’nun, sadece su altı sporlarını 
yaygınlaştırmakla kalmayıp, aynı zamanda deniz 
ekosisteminin korunmasına yönelik çalışmalar yapa-
rak topluma katkı sağlaması, üniversitemizin bilim 
ve çevre bilincine verdiği önemin bir göstergesidir” 
diye konuştu.

Ege Üniversitesi Sualtı Topluluğu yönetiminde 
Kubilay Gökay, Sertan Koşan, Arda Türk, İrem Acar 
ve Ezgi Cansu Arkan yer alıyor. Topluluğun dalış 
eğitmenleri ise Murat Kaan Soysal ve Sertan Koşan.  
HABER MERKEZİ 

EÜ Sualtı Topluluğu
deniz altını keşfediyor

İZMİR’de, Ulu Önder Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün dünya ço-
cuklarına armağan ettiği 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bay-
ramı’nın coşkusu İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi’nin düzenlediği et-
kinliklerle tüm gün sürdü. Ahmed 
Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde 
(AASSM) ise “Bir Varmış Bir 
Yokmuş Çocuklar Şarkı Söyler-
miş” konser ve masal anlatımı 
büyük ilgi gördü. Çocuklar; İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Çoksesli 
Çocuk Koroları, koro şefi 
Türker Barmanbek ve 
anlatıcı Didem Tarlalı 
eşliğinde sevilen 
masallar ve şar-
kılarla bayramın 
tadını doyasıya 
çıkardı. Bayrama 
özel konseri, İzmir 
Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay, İzmir 
Büyükşehir Belediye 
Meclisi CHP Grup Başkan 
Vekili Altan İnanç, bürokratlar ve 
çocukların velileri de takip etti. 

‘Emek harcamalıyız’
Çocukların bayramını kutlayan 

İzmir Bü-
yükşehir 
Belediye 
Başka-
nı Dr. 
Cemil 

Tugay, 
“Özellikle 

çocuklara ar-
mağan edilmiş 

bir bayram dün-
yada başka bir ülkede yok. 

Atatürk’ün bir bayramı çocuklara, 
bir bayramı gençlere armağan 
etmiş olmasının elbette derin bir 
anlamı var. Çocuklarımız bugünü 

gönüllerince, en mutlu dakikalarla 
geçirsinler diye herkes çaba gös-
teriyor. Ama büyüklerimize düşen 
görevler de var. Güvenli, sevgi 
dolu, geleceğin aydınlık olduğu 
bir ülke için büyüklerin çalışması 
lazım. Gerektiğinde haksızlıklara 
karşı ayağa da kalkması, emek 
harcaması lazım. Emeksiz bu 
dünyada hiçbir şey olmuyor” diye 
konuştu.     

Konser sonunda İzmir Büyük-
şehir Belediye Başkanı Dr. Cemil 
Tugay ve tüm salon ellerinde Türk 
bayraklarıyla 23 Nisan şarkısı 
söyledi.

AASSM’den çocuk 
şarkıları yükseldi

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde düzenlediği 
“Bir Varmış Bir Yokmuş Çocuklar Şarkı Söylermiş” adlı anlatımlı konser büyük ilgi gördü

AYDIN Adnan Menderes Üniversitesi (ADÜ) 
Hastanesi başhekimi, hastane binasının çatısın-
dan iple iniş yaparak çocuk servisinin bulundu-
ğu pencerenin önünde pankart açıp 23 Nisan’ı 
kutladı. Profesyonel dağcı olan ADÜ Başhekimi 
Prof. Dr. Mücahit Avcil, endüstriyel iple erişim 

uzmanı Barış Öz-
bey ile birlikte, 23 
Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk 
Bayramı’nda hasta 
çocuklara moral 
vermek ve sporun 
önemine dikkati 
çekmek için 8 katlı 
hastanenin çatısın-

dan iple inmeye karar verdi. Güvenlik önleminin 
alınmasının ardından Avcil ve Özbey, “Saygıyla, 
sevgiyle, bayramla... Egemenlik çocuklarındır” 
yazılı pankartla çatıdan iniş yaptı. İkili daha 
sonra lösemili çocukların bulunduğu katın 
penceresine pankartı astı. Güvenli şekilde iniş 
yapılmasının ardından Avcil ve Özbey, tedavi 
gören çocukların odasını gezip onlara hediyeler 
verdi. Gazetecilere açıklama yapan Avcil, daha 
önce çok fazla iniş ve tırmanış yaptığını fakat en 
anlamlısının bu olduğunu söyledi. AA

8. kattan iple 
inip pankart açtı

Funda Altınok

Şiddetin
kaynağı

fundaaltinok@hotmail.com

Toplumda şiddet olgusu yaşamın bir parçası 
haline geldi. Toplumun şiddetten özgür-

leşmesi için şiddetin doğasını anlamak gerekir. 
İlişkilerde çatışmaların ortaya çıkması sorun 
değil, ama çatışmaların şiddete neden olması 
bir sorundur. Yıkıcı şiddet insan hakları ve 
özgürlüğünün ihlalidir ve bir insan sağlığı soru-
nudur. Savunma amaçlı olmayan şiddet, sahip 
olunan gücün suiistimal edilmesidir. Gücün ka-
sıtlı ve bir amaca yönelik zarar verecek şekilde 
kullanımı şiddettir.

Çatışmaların şiddete neden olmaması için 
bireyler kendisini tanımalı ve empati yeteneğini 
geliştirmelidir. O zaman insan şiddete başvur-
madan çatışmayı çözebilir, saldırgan davra-
nışlar ortaya çıkmaz. Bunun için en önemli 
şey insanın içindeki saldırganlığın ve şiddetin 
farkına varmasıdır.

Şiddetin kaynaklarını; güven bunalımı yani 
başkalarına karşı güvensizlik duygusu, ken-
disini başkalarıyla kıyaslama, tepeden inmeci 
otorite ve buna karşı çıkan kitle, politik ve eko-
nomik sıkıntılar, silah üreticileri ve uyuşturucu 
trafiğini yönetenler, aile baskısı, televizyonda 
ve basında yer alan şiddet haberleri ve şiddet 
içerikli filmler vb. olarak sayabiliriz.

Şiddetin pek çok kaynağından biri inanca 
dayalı dogmatik davranışlardır. Yüzyıllardır 
insanlar dogmatizm yüzünden milyonlarca 
insana şiddet uyguladı ama bir yere varamadı. 
İnsan yozlaştı ve şiddet toplumsal yaşamın bir 
parçası haline geldi. 

Yozlaşmanın en kök nedeni insanın kendi 
düşüncelerine karşı olan düşüncelere saldırması 
ve hatta yok etmek için uğraşmasıdır. Farklı dü-
şüncelere paranoyakça bir yaklaşım yozlaştırır. 

Bir insan farklı bakış açılarını anlama-
ya çalışmadan onlara düşmanca davranırsa, 
onlara düşman etiketi yapıştırırsa oradan şiddet 
kaynaklanır. Çünkü farklı düşüncelere düşman 
damgası vurunca artık şiddet uygulamak en 
uygun davranış şekli olarak görülebilir.

Birey bir değer sistemine fanatikçe inandığı 
zaman, onu egemen kılmak ister ve şiddete 
başvurur. Oysa ki birey değişim sanatı uygula-
yarak dünyasal değerlerin ötesine geçebilir ve 
varoluşsal değerleri kucaklayabilir. O zaman 
insan şiddeti aşar, şiddetsizlik düzeyine ulaşır 
ve böylece bünyesindeki şiddetten özgürleşir. 
Sosyal davranışları yönlendiren dünyasal de-
ğerler, varoluşsal değerlerle uyumlu hale gelir. 

Varoluşsal değerler şiddetten özgür, barış-
çıl, uzlaşmacıdır. Varoluşsal adalet, dünyasal 
adaletten her zaman üstün olmuştur. Varoluşsal 
adaletin farkına varan insan, şiddet sorununu 
kolaylıkla çözer. Böylece bireysel ve toplumsal 
şiddet sorunu ortaya çıkmadan önce çözülebilir. 
Yalnızca “göze göz, dişe diş” ilkesi aşıldığın-
da şiddeti şiddetle önlemek veya engellemek 
gerekmez. 

Dünya Değişim Akademisi “Şiddeti Aşma 
Programı” gibi etkili bir değişim yöntemini biz-
lere sunuyor. Bu değişim programı sekiz seans-
tan oluşuyor ve bir ayda tamamlanıyor. Her bir 
seans kırk beş dakika sürüyor. Nefes teknikleri 
ve beden hareketlerine dayalı her bir seansın 
aydınlatıcı bir teması oluyor. Beden zihin ve 
duygular dengeleniyor, arınıyor, yeniden inşa 
ediliyor. “Kendini Değiştir Dünyan Değişsin, 
Dünyanı Değiştir Dünya Değişsin!”

Eski kaleci, Urla’yıEski kaleci, Urla’yı
sanatla süslüyorsanatla süslüyor

Urla’da yaşayan eski kaleci Atilla Uçan, sporculuk kariyerini Urla Masterler Spor Kulübü’nde 
sürdürürken, diğer yandan fırçasıyla da yıllardır ilçe sokaklarını resimlerle süslüyor

Eski kaleci Atilla Uçan (63), 
yaşamını spora ve resim tut-

kusuna adadı. Sporculuk kariyerini 
Urla Masterler Spor 
Kulübü’nde sürdüren 
Uçan, uzun yıllardır 
Urla sokakla-
rına resimler 
yaparak ilçeyi 
süslüyor. 
Yaşamının 
sporla geçtiği-
ni ancak sanata 
olan düşkünlüğü-
nün hep olduğunu 
ifade eden Atilla 
Uçan, “Hayatımı bir 
elimde fırça, bir elimde topla idame 
ettirdim” dedi.

Urla’da yaşayan eski kaleci Atilla 
Uçan, sporculuk kariyerini Urla Mas-
terler Spor Kulübü’nde sürdürürken, 
diğer yandan fırçasıyla ilçe sokak-
larını resimlerle süslüyor. Futbol 
kariyerine Göztepe Genç Takımı’nda 
başlayan, Aydınspor, Ödemişspor, 
Tirespor başta olmak üzere birçok 
takımda kalecilik yapan Uçan, spor 
kariyerinin yanı sıra 10 yaşından beri 
resim yapıyor. 

Kanseri yendi 
45 yaşında yakalandığı dudak 

kanseriyle mücadele sırasında resme 

ve spora ara vermek zorunda kalan 
Atilla Uçan, kanseri yendikten 
sonra iki tutkusuna da kaldığı yerden 

devam ediyor. Halen 
kalecilik yapan Uçan, bir 

yandan da sokaklara 
resimler yapıyor.

Yarın başla-
yacak 11’inci 

Uluslararası 
Urla Enginar 

Festivali için 3 
boyutlu enginar 

heykelleri yapan 
Atilla Uçar, 

sanatını sürdür-
mek istediğini 

belirtti. Yaşamının sporla 
geçtiğini ancak sanata 
olan düşkünlüğünün hep 
olduğunu dile getiren Uçar, 
“Hayatımı bir elimde fırça, 
bir elimde topla idame ettirdim” 
ifadelerini kullandı.

350 konteyneri boyadı
Gençliğinde yaklaşık 20 takımda 

oynadığını ifade eden Atilla Uçan, 
“En son Aydınspor’da oynadım. Urla 
Masterler Spor Kulübü’nde kaleye 
geçiyorum. Sporculuk yanım bir tara-
fa, sanata olan düşkünlüğüm de var. 
Çocukluğumdan beri Aydınspor’un 
kamplarında bile odada resim yapar-

dım. Urla’nın sokaklarını, mekanları-
nı her şeyini dekore etmeye, elimden 
ne geliyorsa yapmaya çalışıyorum. 
İlçede 350’ye yakın çöp konteynerini 
boyayarak dekore ettim. Urla’nın 
sokaklarının, köylerinin dekorunu ve 
boyasını yapıyorum. Dudak kanseri-
ne yakalanınca mücadele sürecinde 
birkaç sene resim yapmaya özlem 
duydum. Daha sonra kaldığım hasta-
nenin duvarlarını süsledim. Sanat her 
zaman terapi oluyor. Keyif alıyorum 

ve insanlara bir şey-
ler sunduğum için 

onlar da mutlu 
olduğu için 

ben de mutlu 
oluyorum” 
diye konuş-

tu. DHA

Urla Enginar Festivali kapsa-
mında ilçenin girişine 3 boyutlu 
enginar heykeli de yaptığını dile 
getiren Uçan, “Urla’ya bir katma 
değer sağlayabiliyorsam ne mutlu. 
Yaklaşık 15 adet 3’er 4’er metrelik 
enginar heykeli yapıyorum. Duvar-
lara da enginar resimleri çiziyorum. 
Sakız enginarının burada yetişmesi 
çok güzel, enginarı sanat olarak da 
Urla’ya kazandırdığım için mutlu-
yum. Elim titreyene kadar sanatımı 
yapmaya devam edeceğim” dedi. 

‘Elim titreyene 
kadar devam 

edeceğim’

Atilla Atilla 
UçanUçan

Cemil Cemil 
TugayTugay

Timuçin
Çelebi

Hasta çocuklara moral vermek için



3
www.yenibakishaber.com

YENI BAKIS? GÜNCEL
Namaz vakitleri BUGÜN YARIN

26
15

24
14

İmsak	
Güneş	
Öğle

İkindi	
Akşam	
Yatsı

16:59 
20:02 
21:26

04:48 
06:18 
13:15 25 Nisan 2025 Cuma

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE
KURULUŞ 17.03.1980

Yönetim Yeri: Akdeniz Mahallesi Şehit Fethibey Cad. No: 38-40 
35210  Konak-İzmir

 Tel: (232) 445 30 14 Fax: (232) 446 87 93
e-mail: info@yenibakis.com.tr

Yeni Ekonomi Gazetecilik Neşriyat 
Sanayi ve Ticaret Ltd. Şti. Adına 

ELEKTRONİK TEBLİGAT ADRESİ (UETS)
25999-96788-03591

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 
Metal İşleri Sanayi Sitesi No:93 2. Cadde Kısıkköy-Menderes/İZMİR
Yayın Türü: Yerel Süreli Yayın (Pazar günleri ve dini bayramlarda çıkmaz)

Yeni Bakış Basın Meslek İlkelerine Uymaya Söz Vermiştir

SAYI:15412YIL:46
25 NİSAN 2025 CUMA

İmtiyaz Sahibi
FÜSUN ÇAPMAN

Genel Yayın Yönetmeni
İSMAİL İNAN

YENI BAKIS?

Basım Tesisleri:
Dağıtım: Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Ş. İZMİR

Gazete

İnternet

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1974 yılında, Portekiz’de General An-
tonio Spinola’nın yönettiği askeri ayaklan-
mayla (Karanfil Devrimi) Salazar’ın faşist 
diktatörlüğü devrildi. 

2022 yılında, 
Osman Kavala 
ağırlaştırılmış 
müebbet hapis 
cezasına çarp-
tırıldı.

2001 yılında, 
Merkez Bankası’na 
özerklik getiren 
yasa TBMM’de 
kabul edildi. 

KAVALA’YAKAVALA’YA
AĞIRLAŞTIRILMIŞAĞIRLAŞTIRILMIŞ
MÜEBBET HAPISMÜEBBET HAPIS

MERKEZ MERKEZ 
BANKASI’NABANKASI’NA

ÖZERKLIK VERILDIÖZERKLIK VERILDI

PORTEKIZ’DE ‘KARANFILPORTEKIZ’DE ‘KARANFIL
DEVRIMI’DEVRIMI’

1719 
yılında, Daniel 
Defoe’nun 
ünlü romanı, 
Robinson 
Crusoe yayım-
landı. 

ROBINSON CRUSOEROBINSON CRUSOE
YAYIMLANDIYAYIMLANDI

HUBBLE YÖRÜNGEYE HUBBLE YÖRÜNGEYE 
OTURTULDUOTURTULDU

1990 yılında, ABD uzay mekiği Discovery’nin 
mürettebatı, ilk uzay teleskobu Hubble’ı yer çevre-
sinde yörüngeye oturtmayı başardı.

 “Beklediğimiz her  “Beklediğimiz her 
gün geç kalıyoruz”gün geç kalıyoruz”

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) 
İnşaat Mühendisliği Bölüm Baş-
kanı Prof. Dr. Celalettin Koza-

noğlu, İstanbul’un Silivri ilçesinde 
meydana gelen 6.2 büyüklüğündeki 
depremin ardından İzmir ile ilgili 
önemli değerlendirmelerde bulundu. 
İstanbul’daki depremin ucuz atlatıl-
dığını ve can kaybının olmamasının 
sevindirici olduğunu ifade eden Prof. 
Dr. Kozanoğlu, depremin Türkiye’nin 
bir gerçeği olduğunu belirtti. Dep-
remden değil, çürük binalardan kor-
kulması gerektiğini aktaran Prof. Dr. 
Kozanoğlu, “İzmir’de yaklaşık 1 mil-
yon bina stoku var. Bunun çok büyük 
çoğunluğu da 11 merkez ilçede yer 
alıyor. Yaş ortalamasına baktığımız 
zaman eski binaların yoğun olduğu 
bir kentteyiz. Eski bina demek, çürük 
bina demek değil. Eski bina olunca 
yıkılacak anlamı da çıkmıyor. Ancak 
mutlaka bu binaların kontrol edilmesi 
gerekiyor” ifadelerini kullandı.

‘Can	kaybıyla	ödüyoruz’
Prof. Dr. Kozanoğlu, sözlerini 

şöyle sürdürdü: “İzmir’de neredey-
se her iki binadan biri, 1998 öncesi 
deprem yönetmeliğine göre yapılmış. 
Bu binaların birçoğu da 35-40 yaşın 
üzerinde. Net sayı vermek zor ama 
ilk etapta 150-200 bin bina acilen 
kontrol edilmeli. Maalesef insanları-
mız duvar yıkmayı, daireleri dükkana 
çevirmeyi, evlerin çatılarına hiçbir 
mühendis desteği olmadan su depoları 
koymayı, önlem almadan tadilatlar 
yapmayı çok seviyor. ‘Bu kadardan bir 

şey olmaz’ diyor. Ancak bir deprem 
anında bu hataların bedelini büyük 
yıkımlarla, can kayıplarıyla ödüyoruz. 
Kahramanmaraş depreminde de İzmir 
depreminde de ağır hasar alan, yıkılan 
binalarda bu hataları gördük. Kolon ya 
da kirişle oynayanları hiç saymıyorum 
bile. Binanın kolonunu ya da kirişini 

kesmek, benim gözümde kasten insan 
öldürmekle aynıdır.”

‘Karne	iyi	değil’
Kentsel dönüşüme öncelik verilme-

si gerektiğini dile getiren Prof. Dr. Ko-
zanoğlu, “İzmir’de yüzde 35 civarında 
da kaçak yapı stokumuz var. Bu oran, 

İzmir gibi bir şehir için yüksek. Peki ne 
yapacağız? Korkup beklemek, deprem 
olursa ne yapacağız diye düşünmek çö-
züm değil. Bu konuda bilinçlenmeliyiz. 
Binamızdan emin değilsek, kendimizi 
güvende hissetmiyorsak, mutlaka 
kontrolünü yaptırmalıyız. Güçlendirme 
ihtiyacı varsa hemen harekete geçme-
liyiz. Kentsel dönüşüm için güç birliği 
içinde hareket etmeli, bu konuya önce-
lik vermeliyiz. Görüyorum ki, deprem 
anında yapılacaklarla ilgili de yeterli 
bilgiye sahip değiliz. Son depremde de 
evlerden atlayanları, merdivenlere ko-
şanları gördük. Bu konuda bilinçlenme-
li, uzmanlara kulak vermeliyiz. İzmir’in 
deprem karnesi pek iyi değil. Bu en 
son 30 Ekim 2020’de meydana gelen 
depremde de bunu gördük. İzmir’in 17 
Ağustos’u, 6 Şubat’ı olmasın. Yeni bir 
felaket de İzmir’de yaşanmasın. Bunun 
için zaman kaybetmeden harekete 
geçelim. Beklediğimiz her gün geç kalı-
yoruz” dedi.

Vatandaşların da bu konuda hassas 
ve bilinçli davranması gerektiğini ifade 
eden Prof. Dr. Kozanoğlu, “Bunu her 
fırsatta söylüyorum, tekrar gibi oluyor 
ama yıl olmuş 2025; biz hala kolon 
kesmeyin, kirişle oynamayın demek 
zorunda kalıyoruz. ‘Karot testi binayı 
zayıflatır’ diyenleri, ‘Benim duvarımı 
matkap bile zor deliyor, bu binaya bir 
şey olmaz’ diye düşünenleri görüyoruz. 
Bunların hepsi yanlış. Karot testi binayı 
zayıflatmaz, binanın güvenliği dışarıdan 
bakılarak ya da duvara vurarak anlaşıl-
maz. Unutmayalım can güvenliğimiz 
her şeyden önemli” diye konuştu. 

Binaya sonradan yapılacak eklemelerin 
mutlaka mimari projede daha önceden 
belirlenmesi gerektiğini belirten Prof.
Dr. Celalettin Kozanoğlu, “Siz, binanın 
üzerine su depoları eklenebilecek şekilde 
mimari projeyi oluşturursanız, mühendis de 
buna göre bir statik hesaplama yapar. Yani 

bina, olası bir deprem anında su depolarını 
da taşıyacak güçte yapılmış olur. Biz ne 
yapıyoruz? Hiçbir statik hesapta yer alma-
masına, planlanmamasına rağmen kafamıza 
göre su depolarını binaya yerleştiriyoruz ya 
da başka eklentiler yapıyoruz. Bu hatalara 
artık son verilmeli” diye konuştu.

‘Yapılacak eklentiler projede olmalı’

Alev 
Hamitoğulları	

Yılan

İEÜ İnşaat Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. Celalettin Kozanoğlu, İstanbul’da meydana gelen 6.2 büyüklüğündeki depremin İzmir için de bir uyarı 
niteliğinde algılanması gerektiğini belirterek, “İzmir’de ilk etapta acilen kontrol edilmesi gereken 150-200 bin civarında bina var” uyarısında bulundu

Polis memurunu 
kaputta sürükledi!!

Buca’da kontrol için durdurulan bir sürücü aracını trafik polisinin üzerine 
sürdü. Kaputa tutunan polis memuru yaklaşık 500 metre sürüklendi
BUCA’DA, trafik polisi tarafından 
kontrol amacıyla durdurulan bir sürücü, 
polisin üzerine hafif ticari aracı sürdü. 
Kaputa tutunan polis memuru yaklaşık 
500 metre sürüklendi. Alkollü olduğu 
öğrenilen sürücü, başka bir otomobilin 
önüne geçmesi sonucu durduruldu. 
Olayda yaralanan polis memuru 
hastaneye kaldırılırken, alkollü sürücü 
gözaltına alındı.

Olay, önceki gün saat 22.00 
sıralarında Vali Rahi Bey Mahallesi 
Heykel meydanında meydana geldi. 
İzmir Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı 

trafik polisleri, Heykel Meydanı’nda, 
rutin kontrol yaptıkları sırada 35 BSH 
971 plakalı hafif ticari aracı durdur-
du. Trafik polisinin ehliyet kontrolü 
yapacağını söylemesi üzerine sürücü 
Ş.S.(19), hafif ticari aracı polisin 
üzerine sürdü. Bu sırada trafik polisi, 
hafif ticari aracın kaputuna tutundu. 
Trafik polisi kaputta olmasına rağmen 
hafif ticari aracın sürücüsü Ş.S. yak-
laşık 500 metre kaçtı. Seyir halindeki 
Ş.S., önüne başka bir otomobilin 
çıkması sonucu durdurularak yakalan-
dı. Ş.S., polis ekipleri tarafından 

gözaltına alındı.

Alkollü	çıktı	
Olayla ilgili başlatılan inceleme 

kapsamında, alkol kontrolü yapan polis 
ekipleri, Ş.S.’nin 1.22 promil alkollü 
olduğunu tespit etti. Öte yandan, hafif 
ticari aracın kaputunda 500 metre 
sürüklenen polis memuru ise yaralandı. 
Polis memuru ekip aracı ile Buca Seyfi 
Demirsoy Hastanesi’ne kaldırıldı. Bu-
rada tedaviye alınan polis memurunun 
sağlık durumunun iyi olduğu bildirildi. 
Olayla ilgili soruşturma sürüyor. DHA

MANİSA’NIN Alaşehir ilçesinde borç para verdikleri 
çiftçilere senet imzalatarak tefecilik yapan ve bu yolla 
10 milyon lira haksız kazanç sağladıkları suçlamasıyla 
gözaltına alınan 4 şüpheliden 1’i tutuklandı, diğerleri ise adli 
kontrol şartı ile serbest bırakıldı.

Alaşehir Cumhuriyet Başsavcılığını ilçede çeşitli yollarla 
tefecilik faaliyeti yürüten suç örgütlerine yönelik yürüttüğü 
soruşturma kapsamında, S.T. (55), H.T. (23), H.Ç. (61) ve 
M.T. (39) hakkında gözaltı kararı verdi. Bunun üzerine 
Manisa İl Jandarma Komutanlığı KOM ve İstihbarat Şube 
Müdürlüğü ekipleri, Alaşehir İlçe Jandarma Komutanlığı 
ekipleri ile koordineli çalışarak önceden belirlenen 4 adrese 
eş zamanlı operasyon gerçekleştirdi. 

Operasyonda 4 şüpheli gözaltına alınırken, adreslerde 
yapılan aramalarda toplamda 1 milyon 939 bin 550 TL 
değerinde 27 senet, 55 boş senet, 10 ajanda, 9 araç satış 
sözleşmesi, 1 arsa satış sözleşmesi, 2 araç ruhsatı, 18 tapu, 
2 alacak-verecek belgesi, 1 av tüfeği, 159 tabanca fişeği, 3 
cep telefonu ve 5 dijital materyal ele geçirildi. Şüpheliler ve 
ele geçirilen materyaller jandarma komutanlığına götürüldü. 
DHA

Çiftçileri borçlandıran
tefeci çetesine baskın

Celalettin Celalettin 
KozanoğluKozanoğlu
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https://belediye.bornova.bel.tr/web/guest/26

T.C. BORNOVA BELEDİYESİ NİSAN AYI BELEDİYE MECLİS KARAR ÖZETLERİ
1.BİRLEŞİM 

BORNOVA BELEDİYE MECLİSİ’NİN 
07/04/2025 TARİHLİ OLAĞAN TOPLANTISINA AİT 

KARAR ÖZETİ 
Belediye Meclisimiz 07/04/2025Pazartesi-

günü saat 11.00’de, Belediye Başkanı Sayın Ömer 
EŞKİ Başkanlığında, Meclis Üyelerinden Sayın Şep-
nem TÜRE, Nihat YAĞBASAN, Sabri ÇAM, Hüseyin 
EKİN, Yağmur Yurdakul ÖZKAN, Mustafa VATANSE-
VER, Tansel ERTÜRK, Melek KARTAL, Erol MUTLU, 
Mehmet SAYIN, Duygu BÖLÜK, Barbaros Reşat 
TAŞER, Hüseyin ALYÜZ, Recep ÇAKMAKCİ, Ahmet 
TOKEM, Talat ASLAN, Ali İhsan BAYAR, Cem ARI-
KAN, Rıfat EFE, Ercan TEKİN, Selma KISA, Osman 
Zeki ÖZKEBAPÇI, Emel DALKIRAN,Levent TAŞER, 
Musa ÇEVİK, Veysel Karani BATI, Ahmet MUTLU-
BAŞ, Adem KASACI, Sait TATLI, Ramazan ÖZDEMİR 
ve Akın DALGIÇ’ın katılımlarıyla toplanmıştır. Meclis 
Üyelerinden Sayın Volkan KOÇANALI, Mehmet 
ÇITAK, Göksel CEVİZ, Mehmet Barış AYSAL, Samet 
DİKİLİTAŞ ve İsmail BEDİR toplantıya katılmamıştır. 
I-BAŞKAN TARAFINDAN MECLİS’İN AÇILIŞI 

Bornova Belediyesi 7Nisan2025 tarihli olağan 
meclis toplantısı, Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ 
tarafından açıldı. 
II-GEÇMİŞ MECLİS TOPLANTISINA AİT TUTANA-
ĞIN OKUNUP OYLANMASI 

03.03.2025 tarihli tutanak  
Tutanak oybirliği ile kabul edildi. 

III-MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK ÖNERGELE-
RİN GÖRÜŞÜLMESİ 

Adalet ve Kalkınma Partisi Grubu Meclis 
Üyeleri Sayın Selma KISA, Levent TAŞER, Veysel KA-
RANİ, Osman Zeki ÖZKEBAPÇI, Ahmet MUTLUBAŞ, 
Musa ÇEVİK, Ercan TEKİN, Ramazan ÖZDEMİR, Sait 
TATLI, Adem KASACI, Emel DALKIRAN, Akın DAL-
GIÇ imzalı yazılı önergesi Meclise hitaben okundu. 

Meclis Heyetine, Bornova Kızılay Mahalle-
sine ait revizyon imar planı Bornova ve Büyükşehir 
meclis kararlarıyla onaylanarak yürürlüğe girmiştir. 
Plan açılan davalarda planın kısmı iptal kararlan olmuş 
genel olarak yürürlükte kalmıştır. İmar planının uygu-
lama aşamasına gelinmiştir. Bu aşamada plan yapımı 
sırasında meclis bilgisine sunulduğu şifai olarak belirti-
len plan onayından çok kısa süre önce ruhsat almış 
yapılar nedeniyle uygulama sorunları yaşanmaktadır. 
Bu nedenlerle Kızılay revizyon plan içinde kalan plan 
onayına yakın tarihte ruhsat alarak tamamlanmış yapı-
ların yeniden irdelenmesine gerek bulunmaktadır. Kızı-
lay revizyon imar planının bu kapsamda yeniden 
düzenlemesini öneriyoruz.  

Oyçokluğu ile gündeme alınmadı. 
EK GÜNDEM: 
VIII-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖ-
RÜŞÜLMESİ 
1-İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 02.04.2025 tarih ve 
E-46407285-903.99-2495952 sayılı 
yazısıile”ChengduBelediyeHalkHükümetiDışİlişkilerOfi-
siGenelMüdürütarafındanİzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak şahsıma hitaben gönderilen ekli davet 
mektubunda; Çin HalkCumhuriyeti’ninChengduken-
tinde15-18Nisan2025tarihleriarasındakarşılıklıkalkınma 
deneyimlerinin de paylaşılacağı düşünülen “Birlikte Ça-
lışarak Karşılıklı Fayda Sağlayan İş Birliğini Teşvik 
Etmek“ temalı bir Belediye Başkanları Yuvarlak Masa 
Toplantısı gerçekleştirileceğiifadeedilmektedir.İzmirBü-
yükşehirBelediyeMeclisinin14.03.2025tarihli ve 2025-
277 sayılı Kararına istinaden, söz konusu toplantıya 
İzmir Büyükşehir Belediyesini temsilen İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi Meclis Üyesi Sayın Seyhan Müşerref 
KURALI ile Dış İlişkiler Şube Müdür Vekili Sayın Semin 
SOLAK’ın katılımı kararı alınmıştır. Ancak bahse konu 
seyahate Bornova Meclis Üyemiz Sayın Ercan TE-
KİN’in de katılımının faydalı olacağı düşünülmektedir. 
Meclis üyemiz Sayın Ercan TEKİN’inbahse konu etkin-
liğe 18.04.2025 ile 06.05.2025 tarihleri arasında katılım 
sağlayabilmesi ve Meclis Üyeliği görevi süresince (31 
Mart 2029 tarihine kadar)benzeri etkinliklere katılım 
sağlayabileceği de göz önünde bulundurularak gri pa-
saport basım işlemleri için Belediyeniz Meclisince karar 
alınarak gerekli iş ve işlemlerin tarafınızca yürütülmesi 
hususunda” denilmekte olup,Meclis üyemiz Sayın 
Ercan TEKİN’in bahsi geçen tarihlerde söz konusu top-
lantıya katılım sağlamak üzere ve masrafları kendisi ta-
rafından karşılanacak şekilde görevlendirilmesi 
hakkında önerge. (Dış İlişkiler Md. – 445025) 
2-5393SayılıBelediyeKanunun18Maddesinin”f”bendin-
deKanunlardavergi,resim,harçve katılma payı konusu 
yapılmayan ve ilgililerin isteğine bağlı hizmetler için uy-
gulanacak ücret tarifesini belirlemek. denilmekte olup; 
Bornova Belediyesi sınırları içinde tanıtım amaçlı kurul-
mak istenen stantların günlük ücret tarifesinin Belediye 
Meclisince “5 m²” ye kadar 1.500,00 TL 
(Binbeşyüz)olarak belirlenebilmesi hakkında önerge. 
(Zabıta Md. – 445012) 
3-Bornova sınırları içinde kurulacak ‘‘2025’’ yılı sezon-
luk kavun ve karpuz sergisinin işletme hakkının beledi-
yemiz şirketlerinden İzbaşA.Ş’e devir edilmesi; 
sezonluk kavun ve karpuz sergisi ‘‘5393’’ sayılı kanu-
nun ‘‘15’’ maddesi gereğince denetim yetkisinin de za-
bıta müdürlüğü tarafından yapılacak olan 
talimatnamedeki esaslara göre yapılacaktır. Bu talimat-
name hükümlerini Bornova Belediye Başkanlığı adına 
Bornova belediyesi zabıta müdürlüğü tarafından, tez-
gâh dağıtımı ve tahsis ücretinin ise İzbaş A.Ş tarafın-
dan yapılması hakkında önerge. (Zabıta Md. – 
444985) 

Ek gündem oybirliği ile gündeme alındı.  
IV-ENCÜMEN ÜYELERİNİN GİZLİ OYLAMA İLE SE-
ÇİMİ 

Encümen Üyeliklerine Sayın Ali İhsan BAYAR 
31 oyla oyçokluğu ile Sayın Recep ÇAKMAKCİ ve 
Sayın Melek KARTAL 30 oyla oyçokluğu ile seçilmiş-
lerdir. 
V- MECLİS İHTİSAS KOMİSYONLARI ÜYELERİNİN 
AÇIK OYLAMA İLE SEÇİMİ 
1-Plan ve Bütçe Komisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Ahmet TOKEM, Sayın Sabri ÇAM, 
Sayın Samet DİKİLİTAŞ,  Sayın Sait TATLI, Sayın 
Musa ÇEVİK.32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
2-İmar Komisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Mehmet SAYIN, Sayın Erol MUTLU, 
Sayın Nihat YAĞBASAN, Sayın Selma KISA, Sayın 
Adem KASACI 32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
3-HukukKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Tansel ERTÜRK, Sayın Rıfat EFE, 
Sayın Hüseyin ALYÜZ, Sayın Levent TAŞER, Sayın 
Ahmet MUTLUBAŞ 32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
4-Çevre ve Sağlık Komisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Nihat YAĞBASAN, Sayın Talat 
ASLAN, Sayın Hüseyin EKİN, Sayın Osman Zeki ÖZ-
KEBAPÇI, Sayın Musa ÇEVİK 32 oyla oybirliği ile se-
çilmişlerdir. 
5-Sosyal Hizmetler Komisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Mehmet SAYIN, Sayın Ahmet TOKEM, 
Sayın Tansel ERTÜRK, Sayın Ercan TEKİN, Sayın 
Ramazan ÖZDEMİR 32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
6-EsnafKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Talat ASLAN, Sayın Hüseyin EKİN, 
Sayın Sabri ÇAM, Sayın Osman Zeki ÖZKEBAPÇI, 
Sayın Veysel Karani BATI 32 oyla oybirliği ile seçilmiş-
lerdir. 
7-Kadın Erkek EşitliğiKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Yağmur YURDAKUL ÖZKAN, Sayın 
Şepnem TÜRE, Sayın Melek KARTAL, Sayın Selma 
KISA, Sayın Emel DALKIRAN 32 oyla oybirliği ile seçil-
mişlerdir. 
8-Kent YenilemeKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Barbaros Reşat TAŞER, Sayın Meh-
met SAYIN, Sayın Cem ARIKAN, Sayın Sait TATLI, 
Sayın Ahmet MUTLUBAŞ 32 oyla oybirliği ile seçilmiş-
lerdir. 
9-UlaşımKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Ali İhsan BAYAR, Sayın Rıfat EFE, 
Sayın Hüseyin EKİN, Sayın Veysel Karani BATI, Sayın 
Osman Zeki ÖZKEBAPÇI 32 oyla oybirliği ile seçilmiş-
lerdir. 
10-Kültür Turizm ve Dış İlişkilerKomisyonu Üyeleri-
nin seçimi 

Sayın Duygu BÖLÜK, Sayın Barbaros Reşat 
TAŞER, Sayın Cem ARIKAN, Sayın Ramazan ÖZDE-
MİR, Sayın Veysel Karani BATI 32 oyla oybirliği ile se-
çilmişlerdir. 
11-Belediye Taşınmazlarının DeğerlendirilmesiKo-
misyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Tansel ERTÜRK, Sayın Rıfat EFE, 
Sayın Sabri ÇAM, Sayın Akın DALGIÇ, Sayın Emel 
DALKIRAN 32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
12-Gençlik ve SporKomisyonu Üyelerinin seçimi 

Sayın Samet DİKİLİTAŞ, Sayın Hüseyin 
ALYÜZ, Sayın Melek KARTAL, Sayın Adem KASACI, 
Sayın Ramazan ÖZDEMİR. 32 oyla oybirliği ile seçil-
mişlerdir. 
13-Tarım ve KooperatifKomisyonu Üyelerinin se-
çimi 

Sayın Hüseyin ALYÜZ, Sayın Talat ASLAN, 
Sayın Samet DİKİLİTAŞ, Sayın İsmail BEDİR, Sayın 
Levent TAŞER 32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
14-Kent Riskleri ve Doğal AfetlerKomisyonu Üyele-
rinin seçimi 

Sayın Duygu BÖLÜK, Sayın Barbaros Reşat 
TAŞER, Sayın Cem ARIKAN, Sayın Akın DALGIÇ, 
Sayın Musa ÇEVİK.32 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
VI-DENETİM KOMİSYONU RAPORU İLE İLGİLİ BİL-
GİLENDİRME 

Meclise hitaben bilgilendirme yapıldı. 
VII-2024 YILI BORNOVA BELEDİYESİ FAALİYET 
RAPORUNUN GÖRÜŞÜLMESİ  

5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi Kanunu’nun 
41.maddesi gereği “Kamu İdarelerince Hazırlanacak 
Faaliyet Raporu Hakkında Yönetmelik” çerçevesinde 
hazırlanan Bornova Belediyesi 2024 Yılı Faaliyet Ra-
poru oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
VIII-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖ-
RÜŞÜLMESİ  
1-Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlik-
leri Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair Yönetmelik 
Esasları Çerçevesinde ve Kurumumuzun ihtiyacı ne-
deniyle 657 Sayılı Yasaya tabi boş memur kadrola-
rında unvan ve derece değişikliği yapılabilmesi 
hakkında önerge. (İnsan Kaynakları ve Eğitim Md. – 
439659) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
2-Bornova Kent Konseyi Genel Kurulu önergelerinin 
görüşülmesi hakkında önerge. (Basın Yayın ve Halkla 
İlişkiler Md. – 439387) 

İmar – Plan ve Bütçe –  Belediye Taşınmazla-
rının Değerlendirilmesi Komisyonlarına havale edildi. 
3-İzmir Ayakkabı İmalatçıları Satıcıları ve Tamircileri 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası’nın 20.03.2017 tarihli ve 
SN00000-604 sayılı yazısına istinaden, Egemenlik Ma-
hallesi 6112/1 Sokak x 6118 Sokak kesişiminde bulu-
nan 1 adet ve 6146 Sokak üzerinde bulunan 2 adet 
park ve otopark alanının İzmir Ayakkabı İmalatçıları 
Satıcıları ve Tamircileri Esnaf ve Sanatkarlar Odası ta-
rafından bitkisel uygulamasının ve sonrasında bakımı-
nın yapılması konusu Plan ve Bütçe Komisyonu ile 
Belediye Taşınmazlarının Değerlendirmesi Komisyon-
ları tarafından uygun bulunarak 02/05/2017 tarih ve 
167 karar no’lu Meclis Kararı alınmıştır ancak geçen 
bu süre zarfında kararda belirtilen hiçbir madde İzmir 
Ayakkabı İmalatçıları Satıcıları ve Tamircileri Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası tarafından gerçekleştirilmemiş olup, 
02/05/2017 tarih ve 167 karar no’lu Meclis Kararının ip-
tali hakkında önerge. (Park ve Bahçeler Md. – 440508) 

Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf – Plan ve 
Bütçe Komisyonlarına havale edildi. 
4-Bornova Belediyesi Bütçe İçi İşletme Yönetmeliğinin 
revize edilmesi hakkında önerge. (İşletme ve İştirakler 
Md. – 441850) 

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına ha-
vale edildi. 
5-Belediyemiz tarafından 25 Mayıs 2025 Pazar günü 
Beşyol Mahallesi’nde yapılması planlanan Geleneksel 
Bornova Kiraz Festivalinde düzenlenecek olan En 
Güzel Kiraz Yarışmasında dereceye giren üreticilere 
belirlenecek tarımsal makinelerin verilmesi hakkında 
önerge. (Tarımsal Hizmetler Md. – 441628) 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Kültür Turizm ve 
Dış İlişkiler – Tarım ve Kooperatif Komisyonlarına ha-
vale edildi. 
6-Belediyemiz ile TMMOB Gıda Mühendisleri Odası 
İzmir Şubesi arasında 2025 yılında düzenlenmesi plan-
lanan Reçel Festivaline ilişkin işbirliği protokolünün in-
celenip onaylanması hakkında önerge. (Tarımsal 
Hizmetler Md. – 443036) 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Kültür Turizm ve 
Dış İlişkiler Komisyonlarına havale edildi. 
7-Bornova ilçesi, Egemenlik Mahallesi, 11022 ada 2 
parsel malikinin 20.03.2025 tarihli ve 437921 kurum 
sayılı talebi doğrultusunda bahse konu taşınmazın 
E:0.30 Yençok:6.80 yapılaşma koşulu ile “Akaryakıt ve 
Servis İstasyonu” belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği yapılması hakkında 
önerge.(Plan ve Proje Md. – 442220) 

İmar – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına ha-
vale edildi. 
8-Bornova ilçe sınırları bütününde 30 Ekim 2020 tari-
hinde yaşanan deprem sonrasında 7269 sayılı Kanun 
kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen 
ruhsatlı yapıların, can ve mal güvenliği açısından dö-
nüşümlerine destek sağlamak amacıyla; 10.03.2025 
tarihli İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Kararında belir-
tilen hükümler doğrultusunda sürdürülecek imar iş ve 
işlemlerinde uygulanacak esasların belirlenmesine yö-
nelik Meclis Kararı alınması hakkında önerge.(Plan ve 
Proje Md. – 443733) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
9-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İmar ve Şe-
hircilik Müdürlüğü’nün Ücret Tarifesinin revizeedilmesi 
hakkında önerge. (Mali Hizmetler Md. – 440405) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 
10-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İşletme ve 
İştirakler Müdürlüğü’nün Ücret Tarifesinin revize edil-
mesi hakkında önerge. (Mali Hizmetler Md. – 440575) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 

11-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren Bornova 
Belediyesi Sosyal ve İktisadi İşletmesi’nin Ücret Tarife-
sinin revize edilmesi hakkında önerge. (Mali Hizmetler 
Md. – 444049) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 
12-Sermayesinin  %1’i Bornova Belediyesi’ne ait olan 
Urla İmar Turizm Teknik Hizmetler Temizlik Otopark 
Hizmetleri Nakliye Sanayi Ve Ticaret Limited Şirketi’nin 
Genel Kurulunda alınan kararına istinaden, şirket tem-
silcisi olan Volkan Nurettin KORKMAZER’in görevi 
sona erdiğinden İzmir Ticaret Sicil Müdürlüğü’nce yetki 
süresi ile ilgili işlemlerde Genel Kurul Kararı’na ek ola-
rak, yeni bir karar alınıncaya kadar şirket temsilcisi ola-
rak Çetin SERTEL’in atanması hakkında önerge. (Mali 
Hizmetler Md. – 440421) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
13-Bornova, Ergene Mahallesi, tapunun 14276 ada, 
14 parselde kayıtlı, 299,46 m² yüzölçümlü taşınmazda 
Belediyemize ait14,46 m²’lik hissesinin satışının yapıl-
ması hakkında önerge. (Emlak ve İstimlak Md. – 
437875) 

İmar  –  Plan ve Bütçe –  Belediye Taşınmaz-
larının Değerlendirilmesi Komisyonlarına havale edildi. 
14-Bornova İlçesi Erzene Mahallesinde bulunan Be-
lediyemiz ile diğer paydaşlarla hisseli taşınmazların, 
vatandaşlarımızın mülkiyet hakkının tam verilmesi ve 
taşınmazla ilgili işini en hızlı şekilde çözüme kavuştur-
mak amacı ile tapu bilgileri belirtilen 9 adet taşınmaz-
daki Belediyemiz hisselerinin diğer hissedarlara 
satışının yapılması hakkında önerge. (Emlak ve İstim-
lak Md. – 440838) 

İmar  –  Plan ve Bütçe –  Belediye Taşınmaz-
larının Değerlendirilmesi Komisyonlarına havale edildi. 
15-Mülkiyeti Belediyemize ait 41 adet taşınmazın satı-
şının yapılması hakkında önerge. (Emlak ve İstimlak 
Md. – 444078) 

İmar  –  Plan ve Bütçe –  Belediye Taşınmaz-
larının Değerlendirilmesi Komisyonlarına havale edildi. 
EK GÜNDEM: 
VIII-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖ-
RÜŞÜLMESİ 
1-İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 02.04.2025 tarih ve 
E-46407285-903.99-2495952 sayılı 
yazısıile”ChengduBelediyeHalkHükümetiDışİlişkilerOfi-
siGenelMüdürütarafındanİzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak şahsıma hitaben gönderilen ekli davet 
mektubunda; Çin HalkCumhuriyeti’ninChengduken-
tinde15-18Nisan2025tarihleriarasındakarşılıklıkalkınma 
deneyimlerinin de paylaşılacağı düşünülen “Birlikte Ça-
lışarak Karşılıklı Fayda Sağlayan İş Birliğini Teşvik 
Etmek“ temalı bir Belediye Başkanları Yuvarlak Masa 
Toplantısı gerçekleştirileceğiifadeedilmektedir.İzmirBü-
yükşehirBelediyeMeclisinin14.03.2025tarihli ve 2025-
277 sayılı Kararına istinaden, söz konusu toplantıya 
İzmir Büyükşehir Belediyesini temsilen İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi Meclis Üyesi Sayın Seyhan Müşerref 
KURALI ile Dış İlişkiler Şube Müdür Vekili Sayın Semin 
SOLAK’ın katılımı kararı alınmıştır. Ancak bahse konu 
seyahate Bornova Meclis Üyemiz Sayın Ercan TE-
KİN’in de katılımının faydalı olacağı düşünülmektedir. 
Meclis üyemiz Sayın Ercan TEKİN’inbahse konu etkin-
liğe 18.04.2025 ile 06.05.2025 tarihleri arasında katılım 
sağlayabilmesi ve Meclis Üyeliği görevi süresince (31 
Mart 2029 tarihine kadar)benzeri etkinliklere katılım 
sağlayabileceği de göz önünde bulundurularak gri pa-
saport basım işlemleri için Belediyeniz Meclisince karar 
alınarak gerekli iş ve işlemlerin tarafınızca yürütülmesi 
hususunda” denilmekte olup,Meclis üyemiz Sayın 
Ercan TEKİN’in bahsi geçen tarihlerde söz konusu top-
lantıya katılım sağlamak üzere ve masrafları kendisi ta-
rafından karşılanacak şekilde görevlendirilmesi 
hakkında önerge. (Dış İlişkiler Md. – 445025) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
2-5393SayılıBelediyeKanunun18Maddesinin”f”bendin-
deKanunlardavergi,resim,harçve katılma payı konusu 
yapılmayan ve ilgililerin isteğine bağlı hizmetler için uy-
gulanacak ücret tarifesini belirlemek. denilmekte olup; 
Bornova Belediyesi sınırları içinde tanıtım amaçlı kurul-
mak istenen stantların günlük ücret tarifesinin Belediye 
Meclisince “5 m²” ye kadar 1.500,00 TL 
(Binbeşyüz)olarak belirlenebilmesi hakkında önerge. 
(Zabıta Md. – 445012) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 
3-Bornova sınırları içinde kurulacak ‘‘2025’’ yılı sezon-
luk kavun ve karpuz sergisinin işletme hakkının beledi-
yemiz şirketlerinden İzbaşA.Ş’e devir edilmesi; 
sezonluk kavun ve karpuz sergisi ‘‘5393’’ sayılı kanu-
nun ‘‘15’’ maddesi gereğince denetim yetkisinin de za-
bıta müdürlüğü tarafından yapılacak olan 
talimatnamedeki esaslara göre yapılacaktır. Bu talimat-
name hükümlerini Bornova Belediye Başkanlığı adına 
Bornova belediyesi zabıta müdürlüğü tarafından, tez-
gâh dağıtımı ve tahsis ücretinin ise İzbaş A.Ş tarafın-
dan yapılması hakkında önerge. (Zabıta Md. – 
444985) 

Dosyanın gündemden kaldırılması kabul 
edildi. 
IX-KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖ-
RÜŞÜLMESİ 
1-Belediyemiz ve Ege Damacılar Derneği işbirliğiyle 2 
– 3 – 4 Mayıs 2025 tarihlerinde Uğur Mumcu Kültür ve 
Sanat Merkezi Çok Amaçlı Salonu’nda gerçekleştiril-
mesi planlanan 4. Uluslararası Bornova Belediyesi 
Dama Turnuvası’nda görev alacak hakemlere ve kaza-
nan yarışmacılara ödenecek meblağların oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan Bütçe – Kültür 
Turizm ve Dış İlişkiler Komisyonları raporu. (Kültür İş-
leri Md. – 431068)  

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
2-Belediyemiz ve Türkiye Satranç Federasyonu işbirli-
ğinde, satranç sporunda yetişen sporcuların kendilerini 
turnuvalarda deneme imkanı elde etmeleri amacıyla, 
26-27 Nisan 2025 tarihlerinde, Uğur Mumcu Kültür ve 
Sanat Merkezi Çok Amaçlı Salonda düzenlenmesi 
planlanan, Bornova Belediyesi 23 Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk Bayramı Satranç Turnuvası’nda 
görev alacak hakemlere ve kazanan yarışmacılara 
ödenecek meblağların oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Hukuk – Plan Bütçe – Kültür Turizm ve Dış İlişki-
ler Komisyonları raporu. (Kültür İşleri Md. – 433667) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
3-T.C. İçişleri Bakanlığı Sivil Toplumla İlişkiler Genel 
Müdürlüğü’nün Proje Destek Sistemi (PRODES) kap-
samında 2025 yılı için açılan hibe programına Bornova 
Muhtarlar Derneği tarafından yapılacak olan proje baş-
vurusunda Bornova Belediyesi’nin proje ortağı olma-
sına, proje teklifinin başarılı bulunması durumunda 
uygulanmasına destek verilmesine, sunulan projede 
ortak olarak yer alacak kurumumuzu temsile, ilzama ve 
proje ortaklığı ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm belgeleri im-
zalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesinin oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan Bütçe Komis-
yonları raporu. (Araştırma ve Geliştirme Md. – 431318) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 

4-İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü olarak Bor-
nova Belediyesi sınırları içerisinde yaşayan vatandaş-
lara iklim krizi ile mücadele ve sürdürülebilirlik 
kültürünün benimsenmesi için PSLifestyle projesi kap-
samında geliştirilmiş olan karbon ayak izi uygulaması-
nın yaygınlaştırılması, düzenlenmesi ve yürütülmesi 
amacıyla Zeytince Ekolojik Yaşamı Destekleme Der-
neği ile Bornova Belediyesi arasında İşbirliği Protokolü 
yapılması planlanmakta olup, İşbirliği Protokolünün oy-
birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan 
Bütçe – Tarım ve Kooperatif – Çevre ve Sağlık Komis-
yonları raporu. (İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Md. – 
433585) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
5-Sosyal Yardım İşleriMüdürlüğümüze ait Sosyal Yar-
dım Yönetmeliği revize edilmiş olup,  Çevre, Şehircilik 
ve İklim DeğişikliğiBakanlığının 2023/12 sayılı genelge-
sine göre hazırlanan Hukuk İşleri Müdürlüğümüzden 
uygunluk görüşü alınan İzmirBornova Belediyesi Sos-
yal Yardım Yönetmeliğinin oyçokluğu ile uygun bulun-
duğuna ilişkin Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyonları 
raporu. (Sosyal Yardım İşleri Md. – 434142)  

Oyçokluğu ile kabul edildi. Karşı Oy (AK 
Parti) 
6-Karşıyaka Belediye Başkanlığının ilgi yazısı ile Bele-
diye Başkanlığımıza göndermiş olduğu yazıya istina-
den park ve yeşil alanlardaki çimlerin biçilmesi ve 
ağaçların budanması için, Belediyemiz Park ve Bahçe-
ler Müdürlüğünün envanterinde bulunan ve ihtiyaç faz-
lası 1 adet çim biçme traktörü ile 1 adet budama 
hızarının, Taşınır Mal Yönetmeliğinin Kamu İdareleri 
Arasında Taşınır Devri ve Geçici Tahsisi Kamu idareleri 
arasında bedelsiz devir ve geçici tahsis hükümlerine is-
tinaden Karşıyaka Belediye Başkanlığına bedelsiz ola-
rak devredilmesinin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Hukuk – Plan Bütçe Komisyonları raporu (Park 
ve Bahçeler Md. – 434593) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. Karşı Oy (AK 
Parti) 
7-Bornova İlçe sınırları içinde yer alan ve 06.12.2012 
tarihli Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren 
6360 sayılı Kanun ile Köy iken mahalle statüsüne giren 
Gökdere, Çiçekli, Yaka, Beşyol, Sarnıç, Karaçam, Ka-
yadibi, Çamiçi, Eğridere, Laka, Kavaklıdere Mahallele-
rinin 16.10.2020 tarihli Resmi Gazete’ de yayımlanarak 
yürürlüğe giren 7254 sayılı Kanun ile 5216 sayılı Bü-
yükşehir Belediyesi kanununa eklenen Ek3. Madde-
sine istinaden ‘’Kırsal Mahalle’’ belirlenmesine yönelik 
olarak yukarıda geçen, Mahallelerimizin İzmir Büyük-
şehir Belediye Meclisi’nin 11/12/2024 tarih ve 04.1257 
sayılı kararı ile uygun bulunarak 5216 sayılı İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi kanununun Ek3. Maddesi 5393 
sayılı belediye kanununun 18/m maddesi ile kırsal yer-
leşik alan maddesi yönetmeliği uyarınca onaylanan 
‘’Kırsal Mahalle ve Kırsal Yerleşik alan tespitine ilişkin 
ilke ve esaslar’’ doğrultusunda Kırsal Mahalle olarak 
belirlenmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin 
İmar – Plan ve Bütçe – Hukuk – Tarım ve Kooperatif – 
Çevre ve Sağlık Komisyonları raporu. (Etüt ve Proje 
Md. – 434700) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
8-İlçemizdeki fay hatlarının tespiti, İlçemizdeki yapıların 
ne kadarı depreme dayanıklı, Yapıların risk analizinin 
yapılması, Acil Durum Harekat Planı var mı, yoksa 
oluşturulması,İlçemizdeki yangın riski heyelan riski sel 
riski olan alanların belirlenmesi ve önlemler alınması,İl-
çemizdeki yapısal ve yapısal olmayan risklerin tespiti 
ve önlemler alınması,İlçemizdeki tüm risklerin tespiti bu 
çalışmaların mahalle bazında yapılarak her mahalleye 
özel risklerin tespit edilmesi,Risk bilgi sistemi oluşturu-
larak bu bilgilerin dijital ortama aktarılması,Daha gü-
venli daha huzurlu bir kent için hayati önem taşıyan bu 
çalışmanın yapılmasının oybirliği ile uygun bulundu-
ğuna ilişin Kent Riskleri ve Doğal Afetler Komisyonu ra-
poru. (Önerge) (Afet İşleri Md. – 86) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
9-İzmir 7.İdare Mahkemesinin 2024/85 E. ve 
2024/1674 K. Sayılı kararları doğrultusunda Doğanlar 
Mahallesi, 1486 sokağın doğusunda yer alan park 
alanı içerisinde 1(bir) adet trafo alanı belirlenmesine 
yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği 
yapılması talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliş-
kin İmar – Çevre ve Sağlık – Belediye Taşınmazlarının 
Değerlendirilmesi Komisyonları raporu. (Plan ve Proje 
Md. – 433488) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
10-Bornova ilçesi, Kazımdirik Mahallesi sınırları içeri-
sinde, mevcut 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında 
yaya yolu olarak belirlenmiş olan 372/12 ve 372/13 so-
kakların fiili kullanımına uygun olarak “Taşıt Yolu” belir-
lenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
değişikliği yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin İmar – Ulaşım Komisyonları raporu.(Plan ve 
Proje Md. – 434074) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
11-İzmir Bölge İdare Mahkemesi Üçüncü İdari Dava 
Dairesi’nin 10.12.2024 tarih 2024/1056 E. 2024/2405 
K. Sayılı kararı doğrultusunda Ergene Mahallesi 3581 
ada 3 no.lu parselde talep edilen imar planı değişikliği 
yapılmasının oybirliği ile uygun bulunmadığına ilişkin 
İmar Komisyonu raporu. (Plan ve Proje Md. – 434728) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi.  
X-KOMİSYONLARA HAVALE EDİLİP SONUÇLAN-
MAYAN ÖNERGELER 
1-İzmir sınırları içinde Yüksek Öğrenim Kurumlarında 
eğitim almaya hak kazanmış, İzmir ili dışından gelen 
kız öğrencilere eğitimleri süresince konaklama ihtiyaç-
larına yönelik ortak hizmet projesine ilişkin hazırlanan 
‘’Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği ile Bornova Be-
lediyesi Arasında İş Birliği Protokolünün’’ oybirliği ile 
gündemde bırakılmasının uygun bulunduğuna ilişkin 
Hukuk – Plan ve Bütçe – Belediye Taşınmazlarının De-
ğerlendirilmesi – Gençlik ve Spor Komisyonları raporu. 
(İşletme ve İştirakler Md. – 427176) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle 
kabul edildi. 
XI-DİLEK VE TEMENNİLER 
XII-TOPLANTIYA KATILMAYAN MECLİS ÜYELERİ-
NİN MAZERETLERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 

Mazeretler oybirliği ile kabul edildi. 
IX-TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN BELİRLENMESİ – 
KAPANIŞ 

2 Mayıs2025Cuma, Saat: 18:00’dir.

Ömer EŞKİ 
 BAŞKAN 
 
Melek Tansel Levent  
KARTAL ERTÜRK TAŞER  
KATİP KATİP KATİP
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İZMİR’de düzenlenen Tekne, Tekne Ekipmanları 
ve Deniz Aksesuarları Fuarı, kapılarını üçüncü 
kez yat ve tekne tutkunlarına açtı. Gaziemir Fuar 
İzmir alanındaki fuarda yaklaşık 350 tekne, bot ve 
deniz aracının sergilenirken denizcilik ekipman ve 
aksesuarları da ziyaretçilerin beğenisine sunulacak. 
Fuara 40 binin üzerinde ziyaretçinin gelmesi bek-
lenirken uzunluğu 3 ila 15 metre, değerleri ise 100 
bin liradan başlayarak 10 milyon liraya kadar ulaşan 
deniz araçları 27 Nisan’a kadar yat tutkunlarına 
sergilenecek. 110 yerli ve yabancı firmanın katıldığı 
fuar sayesinde üretimde dünyada ilk üç ülke arasın-
da yer alan, kaliteli üretimiyle dünyanın birçok nok-
tasından talep gören Türk teknelerine olan ilginin 
artması ve sektördeki iş hacminin yükselmesi hedef-
leniyor. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, fuarda yeni işbirliklerinin kurulduğunu ve 
yerli firmaların da ihracat kapısını araladığını ifade 
ederek, “Fuar her geçen yıl güçlenerek varlığına 
devam etmektedir. Bu fuar marka değeri yüksek ve 
uluslararası ölçekte saygın fuar olacaktır. Denizle 
iç içe yaşayan şehir olarak denizcilik kültürünü bü-
yütmeye ve kentimizi mavi renkle bütünleştirmeye 
devam edeceğiz” dedi. HABER MERKEZİ

İSTANBUL Silivri’de meydana 
gelen 6,2 büyüklüğündeki depre-
min ardından e-ticaret platform-
larında depremle ilgili ürünlere 
yoğun talep oluştu. Vatandaşlar 
tedbir amaçlı alışverişe yönelirken, bazı satıcıla-
rın fiyatları aniden yükseltmesi tepki çekti. Bazı 
e-ticaret platformlarında fiyatlar saatler içinde 
değişirken daha önce 373 liraya satılan acil 
durum çantasının fiyatı, depremin ardından 465 
liraya; yine 219 liraya satılan ilk yardım setleri 
de deprem sonrası 389,50 liradan satışa sunuldu. 
Benzer durum çadırlarda da yaşandı. İki odalı ve 
10 kişilik olduğu bilgisi paylaşılan bir çadır, dep-
remden önce 8 bin 711 liradan satılırken deprem 
sonrası fiyatı 9 bin 480 liraya yükseldi. Ticaret 
Bakan Yardımcısı Mahmut Gürcan yapılan 
zamlarla ilgili, “Vatandaşlarımızın zor durumun-
dan faydalanma amacı taşıyan, fırsatçılık olarak 
nitelendirilebilecek hiçbir tutum ve davranışa ke-
sinlikle göz yumulmayacaktır. Haksız fiyat artışı 
yaptığı tespit edilen tüm gerçek ve tüzel kişiler 
hakkında gerekli idari yaptırımlar kararlılıkla 
ve gecikmeksizin uygulanacaktır’’ ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

İSTANBUL’da meydana gelen 6.2’lik deprem için 
ticari yapıların bir an evvel güçlendirilmesi gerek-
tiğini vurgulayan İstanbul Ticaret Odası (İTO) Baş-
kanı Şekib Avdagiç, depreme hazır olmak için her 
günün ve her saatin çok kıymetli olduğunu belirtti. 
Avdagiç, “Ticari yapılarda, devletimizin desteğiyle 
risk tespiti ve modern teknolojileri kullanarak yapı 
güçlendirme çalışmalarını bir an evvel yapmalıyız. 
Ekonomimizin kalbi olan İstanbul’un yeniden inşa 
ve dönüşümünde işyerlerimizi de dikkate almalı-
yız” dedi. Konutlar için yürütülen depreme ilişkin 
güçlendirme ve analiz çalışmalarının, ‘acil’ ve ‘eş 
zamanlı’ bir şekilde, ticari binalar, küçük sanayi 
siteleri, iş merkezleri, OSB fabrikaları, oteller, 
özel hastaneler gibi önemli ekonomik yapılar için 
de başlatılması gerektiğini açıklayan Avdagiç, 
“Türkiye’nin üretim üssü İstanbul’daki iş yerlerini 
ve fabrikaları depremlere dayanıklı hale getirmeli-
yiz. Hem insanımızın canını korumak hem üretim 
faylarımızın kırılmasını önlemek ancak bu şekilde 
mümkün olacaktır” diye konuştu. AA

Yat Fuarı’nda 350 tekne
deniz severlerle buluştu

Deprem çantası 
ve çadırlara zam

‘Ticari yapılar acilen 
güçlendirilsin’ çağrısı

ÇEŞME Turistik Otelciler 
ve İşletmeciler Birliği Başka-
nı Orhan Belge, 6,2 büyüklü-
ğündeki depremin yaşandığı 
İstanbul’da eğitime 2 gün 
ara verilmesiyle Çeşme’deki 
otellere talebin artmaya baş-
ladığını söyledi. Belge, İstan-
bul’daki deprem gelişmele-
rini üzülerek takip ettiklerini 
ifade etti. Deprem sonrası iki günlük tatilin hafta 
sonuyla 4 günlük bir süreci oluşturduğunu vurgu-
layan Belge, “Dün akşamdan itibaren rezervasyon 
için oteller aranmaya başlandı. Çeşme’ye doğru 
hareketliliğin olduğunu görüyoruz” dedi. Belge, 
şunları kaydetti: “Burada önemli olan bizim iş 
yapmamız ya da otellerin kazanması değil. Bizim 
için en önemli durum halkımıza bir şey olmaması 
ve bir kişinin bile burnunun kanamamasıdır. 6,2 
büyüklüğündeki depremin yaşandığı İstanbul’da 
eğitime 2 gün ara verilmesiyle bölgedeki otellere 
talep artmaya başladı. Misafirlerimiz 4 gün tatil 
yapacak, dinlenecek ve moralini düzeltecek. 
Misafirlerimize kapılarımız sonuna kadar açık ve 
elimizden gelen desteği vereceğiz.” AA

GAZİEMİR’de faaliyet göste-
ren İzmir’in ilk serbest bölgesi 
olan ESBAŞ, Great Place to 
Work tarafından Türkiye’nin En 
İyi İşvereni seçildi. İstanbul’da 
düzenlenen ödül töreninde ko-
nuşan ESBAŞ Yürütme Kurulu 
Başkanı Dr. Faruk Güler, ilk 
kez bu yıl 500-999 Çalışan Ka-
tegorisi’nde değerlendirildikle-
rini vurgulayarak, Türkiye’nin 
küresel pazarlarda da rekabet 
eden büyük şirketlerinin yer 
aldığı bu klasmanda birinci 
olmanın gururunu yaşadıklarını 
kaydetti. Bu başarının arka-
sında 550 ESBAŞ çalışanının 
emeği ve heyecanının olduğunu 
vurguladı. 

200 firma, 25 bin çalışan 
Ege Serbest Bölgesi’nde 

yaklaşık 200 üretici-ihracat-
çı firmaya ve bu firmalarda 
çalışan 25 bin kişiye hizmet 
verdiklerinin altını çizen Güler, 
“Aralarında küresel büyük 
markaları yöneten firmalarında 

bulunduğu müşterilerimizi ve 
onların çalışanlarını mükem-
mellik seviyesinde mutlu etmek 
ancak kendi çalışanlarımızın 
mutluluğunu sağlamakla müm-
kündür” ifadelerini kullandı. 
Ödülün motivasyonlarını daha 
da artırdığını belirten Güler, 
yatırımcılara da çağrıda bu-

lunarak, “Çalışma ortamımız 
mükemmelleştikçe, hizmet 
verdiğimiz yatırımcıların da 
yaptığı işten aldığı memnuniyet 
artıyor. İşinden mutluluk duy-
mak isteyen tüm yatırımcıları 
Ege Serbest Bölgesine davet 
ediyoruz” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

ESBAŞ, ‘Türkiye’nin
En İyi İşvereni’ seçildi
Great Place to Work tarafından İstanbul’da düzenlenen Türkiye’nin 

En İyi İşverenleri ödül töreninde, Ege Serbest Bölgesi Kurucu ve 
İşleticisi (ESBAŞ), 500-999 Çalışan Kategorisi’nde birinci olduDeprem, Çeşme’de 

otellere talebi artırdı

Konut sektöründe her geçen gün 
yeni bir kalemde sorun yaşanıyor. 

Özellikle artan maliyetler nedeniyle 
inşaatların yapımı aksarken, biten 
inşaatlara yerleşmek ise neredeyse 
zulüm haline geldi. İnşaatın bitimiyle 
yapılması gereken ilk temizlik için ön-
ceki yıllarda müteahhitler veya inşaatı 
yapan firmalar, inşaat sonrası oluşan 
toz ve kirin temizliğini üstleniyor, da-
ireleri sahiplerine temiz şekilde teslim 
ediyordu. Ancak mevcut ekonomiyle 
birlikte artan fahiş fiyat uygulaması da-
ireleri bu kez de temizlik hizmetinden 
mahrum bıraktı. 

Ev aynı, fiyat farklı
İnşaatın ardından dairelerde oluşan 

toz ve kirin temizliği önceleri müte-
ahhitler tarafından tutulan temizlik 
şirketleri aracılığıyla yaptırılıyordu. 
Ancak son dönemde temizlik şirket-
lerinin inşaatı henüz bitmiş daireler 
için verdiği temizlik ücreti 
fiyatlarının müteahhitlerin 
bile karşılayamayacağı 
rakamlara ulaştığı iddia 
edildi. İzmir’de birçok 
temizlik şirketinin inşaat 
sonrası ilk temizlikte 
3+1 ve 100 metrekare 
bir daire için ev sahip-
lerine 6 ila 10 bin TL 
arasında fiyatlar verirken, 
aynı daireler için müteah-
hitlere verilen fiyatların 15 
bin TL ile asgari ücret tutarı 
olan 22 bin TL’ye kadar çıktığı 
belirtildi. Sektör temsilcileri ise 50 
dairelik bir site için bir müteahhittin 
ödemesi gereken ücretin 1 milyon 100 
bin TL’ye ulaştığını; artık temizliği ya 
kendi personellerine yaptırdıklarını ya 
da hiç temizlik yapmadan ev sahipleri-
ne teslim ettiklerini açıkladı.

‘Fiyatı karşılayamayız’
İzmir’de kendisi de inşaat sektörün-

de faaliyet gösteren Bornova, Bayraklı 
Müteahhitler Derneği Başkanı, İnşaat 
Mühendisi Cemil Turan, temizlik şir-
ketlerinin çok yüksek teklifte bulundu-
ğunu belirterek daha önceleri yaptıkları 
binaların tüm dairelerini temizleterek 

sahiplerine teslim 
ederken artık bu hiz-
meti vermekten çe-
kindiklerini aktardı. 
Son dönemde iste-
nen fahiş temizlik 
ücretleri nedeniyle 
artık temizliği ev 

sahiplerine bıraktık-
larını söyleyen Turan, 

“Firmalar biz müteahhit-
lik yapıyoruz diye çok daha 

yüksek fiyatlar sunarken ev sa-
hiplerine tek daire olduğu gerekçesiyle 
daha uygun fiyatlar verebiliyor. İnşaat 
firmalarının tamamı, önceki yıllarda ev 
sahipleri inşaat atıklarıyla uğraşmasın 
diye ilk kaba temizliği bir firma tutarak 
kendisi yaptırırdı. Ama son dönem-
de daire başına öyle yüksek fiyatlar 
istiyorlar ki, maalesef sadece kendi 
çalışanlarımıza molozların kaldırılması 
ve üstten bir süpürme işlemi yapılması 
ile yetiniyoruz. Halbuki ev sahipleri o 
inşaat kirini temizlemekle uğraşmama-
lılar. Biz kendilerine yaptığımız evleri 
tertemiz bırakmak istiyoruz. Ama öyle 
rakamlar ortaya çıkıyor ki, neredeyse 

bir daire fiyatı ödememiz gerekiyor. Bu 
rakamı maalesef inşaat firmaları olarak 
karşılayabilme durumumuz yok” dedi.

‘Çalışana 2 bin TL’ 
Temizlik şirketlerinin daire başına is-

tediği neredeyse bir asgari ücret fiyatla-
rının müteahhitlere büyük ve beklenme-
dik bir yük olduğunu kaydeden Turan, 
“Dışarıdan müteahhitler çok kazanıyor; 
bu fiyatlar onlara yüksek gelmez gibi 
düşünülüyor ama bu doğru değil. İnşaat 
maliyetleri gün geçtikçe yükseliyor ve 
temizlik şirketlerinin istediği bu daire 
başı ücretler bize bir anda beklenmedik 
bir yük oluyor. 2-3 bin TL olsa asla dai-
reyi kirli bırakmayız ancak koca bir site 
için 5-6 kişilik bir ekip gönderiyorlar, 
daire başına 20 bin – 22 bin TL istiyor-
lar, kaba temizlik yapıp çalışanlarına 
1500 - 2 bin TL yevmiye veriyor ve 2 
günde tüm daireleri temizlediğini iddia 
ediyor. Zaten dip köşe temizlik yap-
mıyorlar, çünkü ev sahipleri taşınırken 
zaten yeniden daire kirleniyor. Bazıları 
aldıkları ücretlere fatura da kesmiyorlar. 
O yüzden artık birçok firma bu temizlik 
işini yaptırmıyor. Biz de artık bu temiz-

liği yaptırmıyor, kendi çalışanlarımız 
inşaattan sonra kalan tozu süpürüyor ve 
ev sahibine teslim ediyoruz. Maalesef 
ev sahipleri artık kendi temizliklerini 
kendileri yapmak zorunda kalıyor. Yani 
bu fiyatlar hem bizi hem de ev sahiple-
rini etkiliyor” ifadelerini kullandı.

50 evin temizliği50 evin temizliği
1 ev bedeli kadar1 ev bedeli kadar

Temizlik şirketlerinin inşaatı yeni bitmiş dairelerin temizliği için fahiş fiyatlar istediklerini 
belirten İnşaat Mühendisi Cemil Turan, “Bir daireye bir asgari ücret istiyorlar, kaba bir 

temizlik yapıp işi bitiriyorlar. Bu fiyatlarla bir site neredeyse bir ev fiyatına temizleniyor” dedi

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak

Cemil Cemil 
TuranTuran

Faruk Faruk 
GülerGüler

Orhan Orhan 
BelgeBelge

Mahmut Mahmut 
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Şekib Şekib 
AvdagiçAvdagiç



6 25 Nisan 2025 Cuma SiyasetYENI BAKIS?

www.yenibakishaber.com

  

SIRA 
NO İLİ İLÇESİ MAHALLESİ NİTELİK ADA PARSEL m² NET KİRA 

SÜRESİ

 MUHAMMEN 
BEDEL 

SEZONLUK-
AYLIK (TL) 

 GEÇİCİ 
TEMİNAT 

(TL) 

İHALE 
TARİHİ

İHALE 
SAATİ ADRES

1 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:00 ATATÜRK CAD. 1 NOLU STANT 
2 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:05 ATATÜRK CAD. 2 NOLU STANT 
3 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:10 ATATÜRK CAD. 3 NOLU STANT 
4 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:15 ATATÜRK CAD. 4 NOLU STANT 
5 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:20 ATATÜRK CAD. 5 NOLU STANT 
6 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:25 ATATÜRK CAD. 6 NOLU STANT 
7 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:30 ATATÜRK CAD. 7 NOLU STANT 
8 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:35 ATATÜRK CAD. 8 NOLU STANT 
9 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:40 ATATÜRK CAD. 9 NOLU STANT 

10 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:45 ATATÜRK CAD. 10 NOLU STANT 
11 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:50 ATATÜRK CAD. 11 NOLU STANT 
12 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 10:55 ATATÜRK CAD. 12 NOLU STANT 
13 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:00 ATATÜRK CAD. 13 NOLU STANT 
14 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:05 ATATÜRK CAD. 14 NOLU STANT 
15 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:10 ATATÜRK CAD. 15 NOLU STANT 
16 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:15 ATATÜRK CAD. 16 NOLU STANT 
17 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:20 ATATÜRK CAD. 17 NOLU STANT 
18 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:25 ATATÜRK CAD. 18 NOLU STANT 
19 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:30 ATATÜRK CAD. 19 NOLU STANT 
20 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:35 ATATÜRK CAD. 20 NOLU STANT 
21 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:40 ATATÜRK CAD. 21 NOLU STANT 
22 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:45 ATATÜRK CAD. 22 NOLU STANT 
23 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:50 ATATÜRK CAD. 23 NOLU STANT 
24 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA STANT ATATÜRK CAD. 6 m² SEZONLUK 80.000,00-TL        2.400,00-TL 8.05.2025 11:55 ATATÜRK CAD. 24 NOLU STANT 

25 İZMİR DİKİLİ KABAKUM KAHVEHANE 0 828 60 m² 10 YIL
 9.200,00 TL 

AYLIK 
(KDV HARİÇ) 

 33.120,00-TL 8.05.2025 14:00 KABAKUM MAH. 0/828 PARSEL  
NO:11/A

26 İZMİR DİKİLİ ÇANDARLI İŞ YERİ 1615 8 15 m² 10 yıl 5.000,00-TL 
AYLIK

18.000,00-TL 8.05.2025 14:05 ÇANDARLI MAH.1615 / 8 
PARSEL NO :13/1

27 İZMİR DİKİLİ ÇANDARLI DÜKKAN 1610 28 18 m² 10 YIL 10.000,00-TL 
AYLIK

36.000,00-TL 8.05.2025 14:10 ÇANDARLI MAH. 1610 / 28 
PARSEL NO :9/G

28 İZMİR DİKİLİ ÇANDARLI DÜKKAN 1610 28 18 m² 10 YIL 10.000,00-TL 
AYLIK

36.000,00-TL 8.05.2025 14:15 ÇANDARLI MAH. 1610 ADA 28 
PARSEL NO :9/H

29 İZMİR DİKİLİ ÇANDARLI WC 1540 2 64,03 m² 10 YIL
 1.600,00-TL 
AYLIK (KDV 

HARİÇ) 

 5.760,00-TL 8.05.2025 14:20 ÇANDARLI MAH. 1540/2 
PARSEL NO:45 WC

30 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA WC 1 5 35 m² 10 YIL
 5.100,00-TL 
AYLIK (KDV 

HARİÇ) 

 18.360,00-TL 8.05.2025 14:25 İSMETPAŞA MAH. 1/5 PARSEL 
NO: 13/1 WC

31 İZMİR DİKİLİ İSMETPAŞA DÜKKAN 2305 1 12 m² 10 YIL  3.800,00-TL 
AYLIK 

 13.680,00-TL 8.05.2025 14:30 İSMETPAŞA MAH.2305/1 
PARSEL NO:1G DÜKKAN

32 İZMİR DİKİLİ SALİMBEY ÇAY OCAĞI YEŞİL ALAN 6 m² 10 YIL 
12.500,00-TL 

AYLIK     
(KDV HARİÇ )            

 45.000,00-TL 8.05.2025 14:35 SALİMBEY MAH. ATATÜRK CAD. 
NO :5

           

    T.C DİKİLİ BELEDİYESİ
TAŞINMAZ KİRALAMA İHALESİ İLANI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın:2210544)

1-) Yukarıdaki tabloda niteliği, yüzölçümü, tahmini bedeli geçici teminatı ve ihale saati belirtilen 
Belediyemize ait taşınmazların kiralama ihalesi 2886 sayılı Devlet ihale Kanununun 45. 
maddesine göre açık teklif (arttırma)  usulü  ile Cumhuriyet mahallesi 304 Sokak No:6 Mustafa 
Kemal Atatürk Kültür Merkezinde bulunan Çok Amaçlı Salonda Encümen huzurunda şartname  
gereğince kiralaması yapılacaktır.     
2-)Muhammen bedeller yukarıdaki cetvelde gösterilmiştir.   
3-)İhaleye Katılacaklardan İstenen Belgeler;       
A-Kişilerden;           
a-)Geçici teminatı yatırmak, Dikili Halk Bankası TR64 0001 2009 7220 0007 0000 06 Dikili 
Belediyesi “İhale Teminat Hesabına” yatırıldığına ilişkin belge,
b-)Kanuni tebligat adresi/ ikametgâh adresini belgelemek(e devlet)  
c-)Nüfus Cüzdanı Sureti(e devlet)  
d-)Dikili Belediye Başkanlığı Gelir Şefliğinden alınmış borcu yoktur belgesi.  
e-)Vergi dairesinden alınmış borcu yoktur belgesi.  
f-)İstekli tarafından(okudum ibaresi bulunan)imzalı şartname ve ihale doküman bedeli belgesi 
g-)Vekâleten katılıyor ise güncel onaylı vekâletname (2025 yılı onaylı)  
B-Tüzel Kişilerden;          
a-)Geçici teminatı yatırmak, Dikili Halk Bankası TR64 0001 2009 7220 0007 0000 06 Dikili 
Belediyesi “İhale Teminat Hesabına” yatırıldığına ilişkin belge,
b-)Ticaret ve Esnaf Odalarından alacakları ”oda sicil Kayıt sureti belgesi” (Geçerli)  
c-) Noter onaylı Güncel imza sirküleri        

d-)İhaleye vekaleten katılmak isteyenlerden güncel düzenlenmiş vekaletname.   
e-)Dikili Belediye Başkanlığı Gelir Şefliğinden  ve  vergi dairesinden alınmış borcu yoktur 
belgesi. 
f-)Vergi dairesinden alınmış borcu yoktur belgesi.      
g-)İstekli tarafından(okudum ibaresi bulunan)imzalı şartname ve ihale doküman bedeli belgesi. 
h-)Kanuni tebligat adresi, Elektronik tebligat adresi  
4-Geçici Teminat geçici bedelleri  Dikili Halk Bankası TR64 0001 2009 7220 0007 0000 06 Dikili 
Belediyesi ‘İhale Teminat  Hesabına yatırılır Kesin teminat  
süresini ihale bedelinden elde edilen tutarın %6 sıdır.   
5-Şartname 2.000,00-TL Bedel karşılığında ihale tarihinin 1 gün önceki gününe kadar Belediye 
Emlak ve İstimlak Müdürlüğünden temin edilecektir.
6- İhale bedeli kiralama şartnamesindeki süre içinde ödenecektir, süresi içinde ödenmediği 
takdirde geçici teminat Belediyemize irat kaydedilir.
7- İhale için talipli gelmediği taktirde 15.05.2025 tarihinde aynı saat ve yerde, aynı şartname ile 
yapılacaktır.   
8-İstekliler Şartnamelerdeki  yazılı belgeleri eksiksiz olarak  sunmak zorundadırlar.  
9-Kiralamadan dolayı bütün vergi,resmi harç, ilan giderleri, gereken her türlü giderler kiralayana 
ait olup, alıcı tarafından Kanuni süresinde ödenecektir.
10-Encümen Komisyonu ihaleyi yapıp yapmamakta serbesttir.     
İlan Olunur.          
                                                                                         DİKİLİ BELEDİYE BAŞKANLIĞI 

‘Dönüsüm’ vurgusu‘Dönüsüm’ vurgusu
‘baz istasyonu’ isyanı‘baz istasyonu’ isyanı

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, 
depreme karşı 
kentsel dönüşüm 
projelerine bir an 
önce başlanmasını 
isterken Ulaştırma 
Bakanı Uraloğlu, 
cep telefonlarının 
çekmemesiyle ilgili, 
“Hem baz istasyonu 
istenmiyor hem 
şikayet ediliyor” 
diye konuştu

Geçtğimiz gün yaşanan İstanbul Silivri’deki 
6.2 büyüklüğündeki deprem ülke gün-
deminde ilk sırada yer alırken Cumhur-

başkanı Erdoğan ile Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu’ndan açıklamalar geldi. UEFA 
İstanbul Temsilciliğinin açılış töreninde konuşan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, kentsel dönüşüm proje-
lerine hız verilmesini istedi. Önümüzdeki günlerde 
yapacakları kabine toplantısında deprem konusunu 
ele alacaklarını belirten Erdoğan, “Depremi enine 
boyuna değerlendirecek, akabinde gerekli açıkla-
maları kamuoyumuza yapacağız. Deprem gibi he-
pimizi sarsan, hepimizi etkileyen konuların günlük 

siyasetin polemiklerine alet 
edilmesini asla onaylamıyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

‘Marjinalleri dinlemeyin’
Bugünlerin siyaset yapma 

değil, bir olma, beraber olma ve dayanışma günü 
olduğunu vurgulayan Erdoğan, “Artık laf üstüne laf 
değil, taş üstüne taş koyma zamanı. Bahane aramak, 
mazeret üretmek yerine daha fazla iş ve icraat 
üretmeli, tüm enerjimizi yapı stokumuzu bir an 
evvel yenilemeye harcamalıyız. Her işe karşı çıkan 
marjinallerin ne dediğine bakmadan kentsel dönü-

şüm projelerini süratle hayata 
geçirmeye odaklanmalıyız. El 

ele verip birlikte çalıştığımızda 
kısa sürede çok büyük mesafe 

almamız pekala mümkündür. 
Yeter ki aramıza nifak sokulmasına 

müsaade etmeyelim” diye konuştu.     

Uraloğlu’ndan sitem
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 

Uraloğlu ise deprem sonrasında vatandaşların cep 
telefonlarıyla yakınlarına ulaşamaması nedeniyle 
yapılan eleştirileri yanıtladı. GSM operatörleri-

nin yetkilileriyle toplantı yapacaklarını aktaran 
Uraloğlu, “Depremin ardından 15 dakikalık bir 
süreçte bir aksama olduğunu biz de de tespit ettik 
ve görüşmelerle bunu normale döndürdük. Bu 
bizim için tecrübe oldu” dedi. Olması gerektiği 
halde olmayan eksikliklerle ilgili de gereğini yapa-
caklarının altını çizen Uraloğlu, “İstanbul’da baz 
istasyonlarının yer alacağı çelik kuleler yapıyoruz. 
Fakat bir taraftan sağlık gerekçesiyle baz istasyon-
ları merkezden uzak olsun istiyoruz diğer yandan 
da sağlıklı iletişim kurulsun istiyoruz” diyerek 
sitem etti. AA

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum da, Türkiye’nin en 
büyük gerçeğinin deprem 
olduğunu belirterek, “Nüfu-
sun yüzde 70’i deprem riski 
taşıyan bölgelerde yaşıyor. 
Deprem geçtikten sonra ne 
yazık ki bu gerçek unutulu-
yor. Riskli bina öldürür, bu 
dönüşümü hep birlikte ger-
çekleştirelim” dedi. İstanbul 
depreminin bir milli güvenlik 
meselesi olduğunu söyleyen 
Kurum, “Bu süreçte siyasi 
ayrımları bir kenara bırakma-
lı ve hep birlikte İstanbul’u 
depreme karşı dirençli hale 
getirmeliyiz. Bugünün ihma-
li, yarının felaketi olur. Daha 
geç kalırsak, kaybımız çok 
daha büyük olur” şeklinde 
konuştu.

RecepRecep
TayyipTayyip

ErdoğanErdoğan Abdulkadir Abdulkadir 
UraloğluUraloğlu

Milli Milli 
Güvenlik Güvenlik 

sorunusorunu
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Dilek Çakır Durak

İzmir depreme 
hazır mı?

dilekcakir99c@gmail.com

Bir sabah uyanırsınız ve her şey yerle bir olmuştur. 
Eviniz, sokağınız, anılarınız… Türkiye gibi 
deprem kuşağında yer alan bir ülkede yaşıyorsa-

nız, bu cümleler yalnızca birer senaryo değil, gerçeğin ta 
kendisi olabilir. Hele ki fay hatlarının üzerinde yükselen 
bir şehirde, İzmir’de yaşıyorsanız, bu olasılık hep bir 
adım yakınınızda durur.

1999 Marmara depreminden bu yana 26 yıl geçti. O 
gün kaybettiğimiz binlerce insanın ardından, “Bir daha 
asla” dedik. Ama sonra ne yaptık? Ne kadar değiştirdik 
kentlerimizi? Ne kadar dönüştürdük yapılarımızı? İzmir 
için bu soruları yüksek sesle sormanın zamanı geldi 
de geçiyor. 2020’de yaşadığımız Seferihisar merkezli 
depremin ardından yaşanan yıkım, İzmir’in ne yazık ki 
kırılgan zeminini ve yapı stokundaki zafiyetleri açıkça 
gözler önüne serdi. Birçok yapı, depreme dayanıklı ol-
madığı halde yıllarca içinde yaşanmış evlerdi. Depremin 
ardından bazı adımlar atıldı, evet. Kentsel dönüşüm 
projeleri hız kazandı, riskli yapılar yavaş da olsa tespit 
edilmeye başlandı. Ancak bu adımlar ne yazık ki hem za-
mana yayıldı hem de bütüncül bir planla desteklenmedi. 
İzmir’in birçok ilçesi, özellikle Bayraklı, Karşıyaka, Bor-
nova ve Buca gibi yoğun nüfuslu bölgeler, hem zeminsel 
açıdan hem de yapıların yaşı ve niteliği açısından ciddi 
risk taşıyor. Uzmanların defalarca uyardığı bu bölgelerde 
hâlâ çok katlı, eski binalarda yaşam sürüyor. Deprem 
çantaları hazırlamak, çocuklara “çök-kapan-tutun” öğret-
mek önemli, ama yetmez. Bizim asıl yapmamız gereken, 
sağlam binalarda yaşamayı sağlamak.

Yerel yönetimler kısıtlı kaynaklarla, merkezi hükümet 
ise çoğu zaman siyasi tartışmaların gölgesinde kalmış 
uygulamalarla çözüm üretmeye çalışıyor. Oysa mesele, 
siyaset üstü. Mesele, can güvenliği. Ve mesele, hızla 
yaklaşan bir tehlikeye karşı ne kadar hazır olduğumuz… 
Peki, biz yani 
İzmirliler ne 
yapabiliriz? 
Öncelikle yaşa-
dığımız binayı 
sorgulamalıyız. 
Risk tespiti 
yaptırmalı, 
gerekiyorsa 
güçlendirme 
yollarını araştır-
malı, gerekirse 
taşınmalıyız. 
Komşularımız-
la, mahalle muh-
tarlarımızla, yerel yöneticilerle iletişim içinde olmalıyız. 
Unutmayalım, bu kent bizim. Onu depreme hazırlıklı 
hale getirmek de bizim elimizde.

Ancak tüm bunları biliyor olmamıza rağmen mevcut 
ekonomik koşullar nedeniyle ya binaların dönüşümünü 
erteliyor ya da daha güvenli bir yere taşınamıyoruz. Çün-
kü böyle zamanlarda görüyoruz ki fırsatçılık da artışa 
geçiyor. Artan kiralar, ev sahibi kiracı anlaşmazlıkları, 
elimizi kolumuzu bağlıyor. Elimizde avucumuzda ne 
varsa ki şu sıralar görüyoruz ki hiçbir şeyimiz yok, hepsi 
de böyle bir afette öylece yok olup gidiyor. Yapılması 
gereken artık siyasi tartışmalardan ziyade harekete ge-
çerek çözüm aramak ve çözüm üretmek. Afetler siyaset 
üstü bir meseledir, ancak bizim ülkemizde görüyoruz ki 
her şey aslında siyasete endeksli. Bu noktada vatandaş 
olarak yapmamız gereken en uygulanabilir senaryo 
kendi canımızı koruyabilecek alternatif yollar bulmak. 
Hayat üçgenini hafife almamak, deprem anında sakin 
kalmaya çalışmak ve deprem çantası gibi önemli hazır-
lıkları yapmak. Deprem bölgesi olan İzmir’de yaşayan 
vatandaşlar olarak da gerek 1999 depremini gerekse 6 
Şubat depremlerini örnek alarak, kendi önlemlerimizi 
almak zorundayız. Çocuklarımıza da kendimize de bilinç 
aşılamak, afet anında sakin kalma çalışmaları yapmak 
ve gerekli mercileri önlemleri artırmak adına zorlamak 
bizim görevimiz.

Unutmayalım, bir deprem aniden gelir. Ne zaman, 
nerede, hangi şiddette olacağını bilmeyiz. Ama bildiği-
miz bir şey var: Hazırlıklı olmak. Çünkü hazırlıklı olmak 
hayat kurtarır.

‘Muhalif üyeler‘Muhalif üyeler
boş konuşuyor’boş konuşuyor’

Gaziemir Hava 
Eğitim Yolu Taşıt 
Üst Geçidi’nin 
açılışında 
muhalefetin 
eleştirilerine 
yanıt veren 
Başkan Tugay, 
“Boş boş 
konuşuyorlar. 
İzmir’den vergi 
topluyorlar, 
arsalarını 
satıyorlar. 
Verginin sadece 
3.89’u geri 
dönüyor. Bu 
kadar haksızlık 
olmaz” ifadelerini 
kullandı

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ‘Gazie-
mir trafiği rahatlıyor’ hedefi kapsamında 
hayata geçirdiği Gaziemir Hava Eğitim 

Yolu Taşıt Üst Geçidi’ni açılışı gerçekleşti. 
Açılış törenine, İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay’ın yanı sıra; CHP 
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu, İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi CHP Grup Başkanveki-
li Altan İnanç ve ilçe başkanları katıldı. 

220 metre uzunluğunda, Akçay Cadde-
si’nden Sarnıç’a alternatif oluşturacak yolun 
maliyetinin 60 milyon TL olduğu açıklanır-
ken, merkezi hükümetin tüm engellemele-
rine rağmen hizmet üretmeye çalıştıklarını 
belirten İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay, “İzmir büyük bir şehir, her 
köşesinde ayrı bir ihtiyaç var. Çok zor 
şartlar içerisindeyiz adeta iş yapmayalım 
diye ekonomik engeller koyulan bir dönem-

deyiz. Buna rağmen kaynakları en doğru 
kullanacak şekilde akıl yoruyoruz. Açılışını 
yapacağımız üst geçit bu bölge adına büyük 
bir sorunu çözmek için önemli bir adım. 
Her bir proje, ayrı bir sorunu çözüyor. 
Her çalışmanın getirdiği iyiliklerle mutlu 
oluyoruz. Biraz geride bir üst geçit ilerde de 
alt geçit Akçay tarafına geçişi önemli ölçüde 
rahatlatacak” dedi.

3 temel sorun var
İzmir’in en temel 3 sorununun çözümü-

ne odaklandıklarına dikkat çeken Başkan 
Tugay, “İzmirimizin Büyükşehir Beledi-
yesi kapsamında olan en önemli sorunları: 
Altyapı, ulaşım ve kentsel dönüşüm. Bu 
sorunlarla ilgili daha yoğun çalışmamız 
gerektiğinin bilincindeyiz. Bugün bir kara-
yolu hayata geçiriyoruz. Bütçemize dahil 
ettiğimiz ESBAŞ civarında yapılacak olan 
üst geçit de bu bölgede yapacağımız başka 
bir projedir. Önemli çalışmaları programı-
mıza dahil ettik. Sorunları yakından takip 
ediyoruz. 

‘1 lira harcamıyorlar’
Ulaşım Master Planı çevresinde kentin 

tüm ulaşımını yeniden gözden geçirmek 
ve 30 yıl sonrası için temellerimizi 
atıyoruz. Birkaç gün sonra uzun yıl-
lardır yapımı beklenen Çiğli Arıtma 
Tesisi’nin 4’üncü fazını devreye 
alıyoruz. Bunun için 
büyük bir kaynak 
ayırdık, tamamlamak 
bize nasip oldu. Genel 
başkanımızın katılımıyla 
açılışını yapacağız” ifade-
lerini kullandı. 

AK Parti kanadının ‘bir 
çivi bile çakmadılar’ eleşti-
rilerine yanıt veren Tugay, 
“Biz reklam yapmayı sev-
meyen insanlarız. Bu şehre 
bir gram katkısı olmayan, 

yapılan işleri engellemeye çalışan kişiler 
‘Büyükşehir bir çivi bile çakmıyor’ diyor. 
Boş konuşuyorlar. İzmir; ticaretinde, 
tarımında, ekonomisinde, sanayisinde bu 
kadar engellemeye rağmen Türkiye’nin 
gururu. Bunun temellerini oluşturan bir İz-
mir Büyükşehir Belediyesi var. Ne mutlu 
ki böyle bir dönemde belediye başkanları-
mızla kenetlenmiş bir şekilde çalışıyoruz. 
Bu şehre sahip çıkıyoruz. Yatırımları gör-
mezden gelenler bu şehre katkı vermeye 
çalışmıyorlar. Şikayet ettiğiniz konularda 
hükümetin sorumluluğunda olan işler var. 
Bunlarla ilgili 1 lira harcayın görelim. 
Bizim kredilerimize engel olmak dışında 
bir maharetiniz yok. Paralarımızı kesmek 
dışında yaptığınız bir şey yok ve boş boş 
konuşuyorsunuz. Bunlar bizim için seçim 

kazanmak işleri değil vatan, mil-
let mücadelesidir. Seçimi 
biz ya da başkası kazanır 
önemli olan bunlar değil. 

Önemli olan ülkemize 
ve insanımıza 
ne kadar sahip 
çıktığımızdır. 
Adaletsizliklerin, 

haksızlıkların ol-
duğu bu dönemde 

insanlarımızın 
kutuplaşmasının 
yanlış olduğunu 
söylüyoruz. 
İzmir’den 
vergi topluyorlar, 

arsalarını satıyorlar. 
Verginin sadece 3.89’u 
geri dönüyor. Bu kadar 
haksızlık olmaz” diye 
konuştu. 

Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık 
ise Gaziemir trafiğinin rahatlaması için 
çok önemli bir projenin hayata geçtiğini 
belirterek, “Bugün çok önemli bir 
yatırımı hayata geçiriyor olacağız. 
Ulaşım sorunlarının önemli 
bir kısmını çözecek 
yatırımları Gaziemir’de 
başlatmış oluyoruz. 
Yeni yollar, kavşaklar ve 
üst geçitlerle trafiğimizi 
rahatlatmış olacağız. İler-
leyen dönemlerde Gaziemir 
Metrosu’nu da hayata geçi-
receğiz. Göreve geldiğimiz 
ilk günden itibaren ‘silkeleme’ 

tehdidi ile karşılaştık. İlk günden beri eli-
mizden gelen her şeyi yapıyoruz. Hayatın 

her aşamasında yurttaşlarımızın 
yanında olmaya devam ettik. 

Ekonomik baskılarla 
çalışmalarımızı en-

gellemeye çalışan 
iktidarın geldiği 
nokta da acı bir 

tablo. Gözü-
müzdeki feri halk 

için kullanmaya 
söz verdik. Yeter ki 

birlik olalım, aşama-
yacağımız bir sorun 

yok” diye konuştu.

“Ulaşım sorunu çözülecek”

İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin yıllardır sürdür-
düğü Süt Kuzusu Projesi’nde ocak ayında başlayan 
dağıtım dönemi nisanda tamamlandı. Yeni dönem 
için kolları sıvayan Büyükşehir Belediyesi’nin 
Sosyal Hizmetler ve Yardım-
lar Şube Müdürlüğü ekipleri 
dağıtımları başlattı. Dağıtımlar 
kapsamında sütlerin yanında 
bebek şampuanı da evlere 
teslim edildi. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı Sosyal Hizmetler Şube 
Müdürlüğü’nde görevli Süt 
Kuzusu Şefi Enes Yaşar, “İzmir 
Büyükşehir Belediyesi olarak Süt Kuzusu Projemiz 
tüm hızıyla devam ediyor. Başvurusunu tamamlamış 
ve projeden faydalanma hakkı kazanmış vatandaş-
larımız için bir dağıtım periyodunu daha başarıyla 
tamamladık. Yeni dağıtım dönemimize 30 ilçe 622 
mahallede başlamış bulunuyoruz. Bu periyotta 
Başkanımız Dr. Cemil Tugay’ın talimatları doğ-
rultusunda çocuklarımıza süt desteğinin yanı sıra 
bebek şampuanı da ulaştırılacak. Bu destekle sadece 
çocuklarımızın sağlıklı gelişime katkı sağlamakla 
kalmıyor, aynı zamanda hijyenin önemine de dikkat 
çekiyoruz” dedi. HABER MERKEZİ 

Sütle birlikte bebek
şampuanı da dağıtıldı

İZMİR’DE doğa ve kültürü bir arada 
bulunduran yürüyüş rotası Efeler Yolu, 
Avrupa Konseyi Kültür Rotaları ağına 
dahil edildi. Ege Üniversitesi’nden (EÜ) 
yapılan açıklamada, Efeler Yolu’nun 
Türkiye’den Avrupa Konseyi Kültür 
Rotaları ağına dahil 12’nci rota oldu-
ğu belirtildi. Yolun ayrıca, Türkiye’den 
Avrupa Konseyinin Yaylacılık Patikaları 
ağına dahil edilen ilk kültür rotası olma 
özelliği taşıdığı ifade edildi.

Efeler Yolu Projesi Yürütücüsü EÜ 
Spor Bilimleri Fakültesi Öğretim Üye-
si Prof. Dr. Özgür Özkaya, yolun kısa 
sürede hem ulusal hem de uluslararası 
düzeyde dikkati çekmesinin, bu toprak-
ların kültürel, tarihi ve doğal mirasın 
evrensel değer taşıdığını ortaya koydu-
ğunu aktardı.

Ege Bölgesi’nin doğası ve kültürel 
değerlerini barındıran yaklaşık 500 
kilometrelik Efeler Yolu, İzmir’in Bor-
nova ilçesinden başlayarak Nif Dağı ve 
Bozdağ sıradağlarını geçip Selçuk’taki 
Meryem Ana Evi’nde sonlanıyor.  AA

Efeler Yolu, ‘Avrupa 
Konseyi Kültür

 Rotaları’ ağında

“Unutulmuş Bir Devrim:
Köy Enstitüleri” anması
Köy Enstitüleri’nin 
kuruluşunun 
85. yıldönümü 
nedeniyle 
düzenlenen anma 
programında, 
Köy Enstitüleri’nin 
toplumsal önemi 
ve o dönemki 
eğitim sistemine 
getirdiği yenilikler 
ele alındı
CUMHURİYET tarihinin en 
özgün eğitim modellerinden biri olan 
Köy Enstitüleri’nin kuruluşunun 85. 
yıldönümü, Karşıyaka’da düzenlenen 
anlamlı bir etkinlikle kutlandı. Ata-
türkçü Düşünce Derneği 
Karşıyaka Şubesi, 
Türkiye Kadınlar 
Birliği Karşı-
yaka Şubesi, 
Eğitim-İş 3 
No’lu Şube 
ve Yeni 
Nesil Köy 
Enstitüleri 
Derneği 
Karşıyaka 
Şubesi’nin iş bir-
liğinde düzenlenen 
“Unutulmuş Bir Devrim: 
Köy Enstitüleri” başlıklı 

anma programı, Çarşı Kültür Mer-
kezi’nde yapıldı. 

Kitabını imzaladı 
Sunuculuğunu Mehmet 

Necati Şentürk’ün yaptığı 
etkinlikte Köy Enstitüsü 

mezunu eğitimci ve yazar 
Ali İçerler “Neydi O Köy 

Enstitüleri” isimli kitabını 
imzalayarak okuyucularıyla 
buluştu. Programın açılış 
kouşmalarının ardından köy 
enstitüsü mezunu Ali İçerler 
de bir konuşma yaparak bu 

organizasyonda emeği geçen 
kurumlara teşekkür etti.
Açılış konuşmalarından sonra 

düzenlenen panelde, Dokuz Eylül 
Üniversitesi Öğretim Üyesi Münevver 
Aktaş ile araştırmacı ve koleksiyoncu 

Haldun Ce-
zayirlioğlu 
birer sunum 
yaptı. Panel-
de Münevver 
Aktaş, köy 
enstitülerinin 
o dönemki 
eğitim siste-

mine getirdiği 
yenilikleri ve kapatılış 

sürecini hukuki çerçeveden 
değerlendirirken; Haldun Ce-

zayirlioğlu ise enstitülerin toplumsal 
önemi ve kültürel mirasını görsel 
belgeler ve anekdotlarla aktardı.

Panelin ardından, Türkiye-Yu-
nanistan Kültür Sanat Projeleri 
Direktörü Evrim Ateşler ve mandolin 
topluluğu, etkinliğe müzik dinletisi ile 
katkı sundu.  HABER MERKEZİ 

Dilek
Çakır Durak

Ünal Ünal 
IşıkIşık

CemilCemil
TugayTugay

Ali Ali 
İçerlerİçerler
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HESAPHESAP
KESECEKKESECEK
3. Lig 1. Grup’taki normal sezonun son 

haftasında şampiyonluğa ulaşan ezeli 
rakibi Bursaspor’u 19 yıl sonra ilk kez 

ağırlamaya hazırlanan, Başkanlığını İlker 
Ergüllü’nün yaptığı Karşıyaka, Play-Off öncesi 
grup ikinciliği için hesap yapıyor. Ligde son 3 
maça en yakın takipçisinin 6 puan önünde ikinci 
sırada girmesine rağmen art arda iki rakibine 
yenilerek yerini kaybeden Karşıyaka, son hafta 
averaj hesapları da yapacak.

Çeşitli olasılıklar
Grupta 57 puanı bulunan Teknik Direktör 

Ahmet Yıldırım yönetimindeki Kaf-Kaf, 
geçen hafta kendisini yenerek aynı puana 
ulaşan Kütahya’ya ikili 
averaj üstün-
lüğünü 
kap-

tırdı. Play-Off’ta ilk iki turda maç 
yapmadan direkt grup finaline 
kalacak ikinci sıra için yarın 
Bursa’yı yenmesi tek ba-
şına yetmeyecek İzmir 
temsilcisi Kütah-
ya’nın deplasmanda 
55 puanla halen 
ikincilik umudu 
bulunan Düz-
cespor’a takılma-
sını bekleyecek. 
DHA

3. Lig 1. Grup’ta 
Play-Off öncesi, 

şampiyonluğunu 
ilan eden rakibi 

Bursaspor’u 
19 yıl sonra ilk 
kez ağırlamaya 

hazırlanan Karşıyaka, 
galip gelerek hesap 

kesme ve grup 
ikinciliği planları 

yapıyor

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

İzmir’in 
113 yıllık kulübü 

Yeşil-Kırmızılı Karşıya-
ka’nın Başkanı İlker Ergüllü, 
3. Lig 1. Grup’ta Bursa ile oy-
nanacak final gibi sezonun son 
hafta maçı öncesi önemli açık-

lamalar yaptı. İlker Ergüllü, 
taraftarın en ateşli şekilde 
centilmence takımlarını 

desteklemesini 
istedi. 

“Karşıyaka’nın 
büyüklüğünü gösterin”

Yeşil-Kır-
mızılı 3. Lig 1. Grup 

temsilcisi Karşıyaka, 
yarınki tarihi sınavda stadı doldu-

racak taraftarının desteğiyle şampi-
yonu devirerek finale kalmak istiyor. 

Grupta ikinci olacak takım 

Play-Of-
f’a 3. turdan 

başlayıp 2. Lig için 
3 maça çıkacak. Kaf-Kaf 

ikinci olamazsa ise Play-Off’tan 2. 
Lig’e yükselmek için 6 maç oynayarak, 
4 rakibini elemesi gerekecek.

Taraftar Taraftar 
tribünleri tribünleri 

dolduracakdolduracak

SÜPER Lig’de yeniden düşme hattına 
gerileyen Bodrum, yarın evinde Sam-
sun’la oynayacağı 33. hafta maçına 3 
puan parolasıyla hazırlanıyor. Yeşil-Be-
yazlı ekip Bodrum FK’nın Portekizli 
çalıştırıcısı Morais, “Lig sürüyor, zorlu 
rekabet var. Samsun maçı bizim için diğer 
maçlardan çok farkı olmayan bir maç.  

Samsun ligin iyi ekiplerinden. Bizim 
amacımız taraftar desteğiyle bu müsa-

bakada en iyi skoru almak” diye konuştu.

“Maç maç bakıyoruz”
“Maçı nasıl kazanabiliriz diye düşünüyoruz. 

O açıdan elimizden gelenin en iyisini yapıp karşı-
laşmayı kazanmak için mücadelemizi vereceğiz” 

diyen Morais, “Maç maç bakmamız gerekiyor. 
Önümüzdeki maça bakıp ona göre hazırlıkları-
mızı yapıp karşılaşmalara o şekilde çıkıyoruz” 
ifadelerini kullandı.İstanbul’daki deprem sonrası 
geçmiş olsun dileğinde bulunan Jose Morais, 

“Tüm çocukların özelinde 23 
Nisan Ulusal Egemenlik 

ve Çocuk Bayramı’nı 
kutluyorum. 
İstanbul’dan 
üzücü bir haber 

duyduk, sanıyorum 
can kaybı yaşanmadı 

bu bizim için sevindirici 
olabilir” yorumu yaptı. 

DHA

2. Lig Beyaz Grup’ta deplas-
manda lider Sarıyer’le oynaya-
cağı karşılaşmanın hazırlık-
larını sürdüren Altınordu’da 
sakatlık kabusu yaşayan Sami 
Satılmış’ın iyileşerek bireysel 
antrenmanlara başlaması 
teknik ekibin yüzünü güldürdü. 

İzmir ekibinin alt yapısından 
yetişen ve sergilediği perfor-
mansla bu sezon takımın en 
önemli kozlarından biri olan 
genç orta saha oyuncusunun 
Play-Off’a yetiştirilmesi için 
sağlık ekibinin yoğun mesai 
harcadığı ifade edildi.

Ameliyat olmuştu
Ümit Milli Takım kampında 
dizenden sakatlanıp menisküs 

ameliyatı olan Sami, son 6 
karşılaşmada forma giye-
medi. Milli futbolcunun 8 
Mayıs’ta başlayacak Play-
Off müsabakalarına kadar 
antrenman eksiğini kapata-
rak takıma dönmesi bekle-
niyor. Yaptığı teknik adam 
değişikliğiyle önceki hafta 
teknik direktörünün Namet 
Ateş olduğu Altınordu, 
Play-Off’ta finale yükselme-
si halinde 1 Haziran’da 1. 
Lig’e yükselme maçına çıka-
cak. Kırmızı-Lacivertlilerde 
bu hafta sarı kart cezalısı 
Alper forma giyemeyecek. 
Tedavisi süren Uğur’un 
da oynaması beklenmiyor. 
DHA

AltınAltınorduordu’da’da
Sami sevinciSami sevinci     Bodrum FK’da      Bodrum FK’da 

parolaparola galibiyet galibiyet

2. Lig Beyaz Grup’ta geçen hafta evinde Kepez 
Spor’la 1-1 berabere kalarak ligin bitimine 2 hafta 
kala küme düşmesi kesinleşen 111 yıllık camia 
Altay’da Başkan Süleyman Özkaral’ın görevi-
ne devam etmeyeceği öğrenildi. Siyah-Beyazlı 
kulübün mayıs ayında yapılacak olağan genel 
kurulu öncesi kongre tarihini belirlemeye hazırla-
nan Başkan Özkaral’ın yeniden aday olmayacağı 
bildirildi.

Taraftar tepki göstermişti
İzmir temsilcisinde 29 Mart 2024’te 

yapılan olağanüstü genel kurulda yapı-
lan seçimde göreve gelen, şir-

ketleşme konusunda başarılı 
olamayan Siyah-Beyazlı 
kulüp Altay’ın Başkanı Sü-
leyman Özkaral, kulübün 
küme düşmesinin ardından 

taraftarın tepkisini çek-
mişti. İzmir temsilcisin-

de kongre tarihinin 
açıklanmasının 

ardından 
seçim çalış-
maları hız 
kazanacak. 

Toplam 
borcu 
880 
milyon 

TL’ye 
ulaşan 

Altay’da 
camianın 
nasıl bir yol 
izleyeceği 
merak 
konusu 
oldu. 
DHA

  Altay’da Başkan
Özkaral bırakıyor

BASKETBOL Süper Ligi’nde sezonun bitme-
sine 4 maç kala kurtuluşunu matematiksel olarak 
ilan etmeye çalışan, bir zamanların şampiyon-
luklar yaşamış Yeşil-Kırmızılı ekibi Karşıyaka, 
sakatlanan yıldızı Roberto Gallinat için seferber 
oldu.

Ligde 19 Nisan’daki Manisa Basket 

deplasmanında omuzundaki sakatlığın yeniden 
nüksetmesi ve maça devam edemeyip oyundan 
çıkan takımın en skorer ismi Roberto Gallinat’ın 

tedavisinin sürdüğü 
açıklandı. 

Yaşar Holding’in, 
Karşıyaka ile olan 

sponsorluk anlaşmasını geçtiğimiz yıl sonlandır-
masından sonra maddi anlamda zor günler yaşa-
yan Yeşil-Kırmızılı camia Kaf-Kaf’ın Basketbol 
Takımı’nın 28 Nisan 2025 Pazartesi günü evinde 
oynaması gereken Anadolu Efes maçı, rakibinin 
Euro League Play-Off serisi maçları nedeniyle 
ertelenmişti. DHA

Karşıyaka’da Gallinat seferberliği

Manisa FK’da 
Taner Taşkın
kendinden emin

1. Lig’de pazar günü kümede 
kalma yarışındaki direkt rakip-

lerinden Şanlıurfaspor’a 
konuk olacak Manisa 

FK’da Teknik Direktör 
Taner Taşkın teknik 

adam olarak bu tür ha-
yati maçları oynamayı 
sevdiğini söyledi.  An-
karagücü’nün ardından 
Şanlıurfaspor müsabakasını 
da kazanacaklarına inandığını 
dile getiren Manisa FK Teknik 
Direktörü Taşkın, “Zorluk ve 
stres seviyesi bir hayli yüksek 
bir maç oynayacağız. Ankara-
gücü galibiyeti bize özgüven 
ve moral aşıladı. Şanlıurfa 

deplasmanı için tüm hesapları-
mızı puanlar üzerine yaptık. Ligde 

kalabilmek tamamen 
bizim elimizde. 
Kalan maçları-
mızı kazanırsak 

rakiplerimizin 
alacağı sonuçlarla 
ilgilenmeyeceğiz” 
dedi. Sezonun ilk 
yarısında Manisa FK 

evinde Şanlıurfaspor’u 
2-1 yenmişti. DHA

AhmetAhmet
YıldırımYıldırım

SüleymanSüleyman
ÖzkaralÖzkaral

JoseJose
 Morais Morais

NametNamet
AteşAteş

İlkerİlker
ErgüllüErgüllü

Taner Taner 
TaşkınTaşkın


